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Mercator - Zgornjesa vinjska kmetijska 
zadruga Mozirje P.o.

S am op ostrežb a  L ju b n o
Tel.: 841-020

Delovni čas: ob delavnikih 7.00 -18.00  
ob sobotah 7 .00-12.00

P onu dba:

-  diskontna prodaja olja, moke, soli in pijač
- prodaja na dva ali tri čeke brez obresti ali na kredit
- možen nakup z M - kartico in ACTIVA - kartico
- vsak teden akcijska prodaja različnega blaga po ugodnih cenah

- živila
- m esnica z delikateso
- krm ila
- galanterija
- posoda

«

a  "  Poslovodkinja: Ana Novak ”
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SEJEM 
ALPE ADRIA

22.3. - 27.3. 93
Vabimo vse turistične 

subjekte v Zgornji Savinjski 
dolini, da skupno predstavimo 

ponudbo doline na skupni 
stojnici na Gospodarskem 

razstavišču v Ljubljani.

Udeležbo so že potrdili: GP TURIST, TD 
REČICA, ZGORNJESAVINJSKA
TURISTIČNA ZVEZA, GLIN - ŽAGARSTVO, 
LOGARSKA DOLINA d.o.o., EPSI d.o.o.

Vse informacije: EPSI d.o.o., Savinjska c. 4, 
tel: 832 363

Na trgu 7 ( Grabnerjeva hiša } 
Tel.: 063/832-636, 832-541

REZERVNI DELI ZASTAVA, GOLF, 
RENAULT, LADA, OUA CASTROL 
-VALVOUNE, SEDEŽNE PREVLEKE, 

AVTO GUME, AKUMULATORJI, 
DODATNI ASORTIMAN
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Čas pusta, čas kulture, pa tud i čas najrazličnejših p o litičn ih  zapletov b i 
lahko rek li za konec meseca februa rja .
M ozirski pust je  letos le  s todrug ič prevzel trško oblast in  v kratkem  
času, k i mu je  b il na razpolago, poskušal "poš lih ta ti" vse, ka r ne uspeva 
vsem ostalim preko leta. Kako je  b i l  p r i  tem uspešen, bo ugotavlja l 
prihodnje leto.
K u ltu rn ih  dogodkov v letošnjem fe b ru a rju  res ne manjka. Tokrat 
objavljamo zapis o predstavitvi knjige Lovra  G o ličn ika  M o j Šmihelski 
svet, za prihodn jo  številko pa p rip rav ljam o  obširnejši prispevek o 50. 
samostojni razstavi G orana Horvata.

Društva različn ih dejavnosti so tudi v tem času na moč dejavna. Nazorski gas ilc i so v o li l i  novo 
vodstvo, ljubenski sm učarji - skakalci so praznovali okrog lih  štirideset le t uspešnega dela, itd. 
Tudi o tem več prihodnjič.
In  da bo mera polna, tud i v p o lit ik i ter okoli nje se m ars ika j dogaja. Znova so obujeni očitk i in  
sumničenja v zvezi Z nenamensko porabo poplavnih sredstev, nekateri vedo povedati tud i ka j o 
osebnem okoriščanju, dolina torej, še posebej pa to velja za Luče, dobiva vse b o lj značilno  
karakteristiko "kreganje ." Zadeve že imajo razsežnosti, za katere n i povsem gotovo, če j ih  vsi 
ak te rji predstave še obvladujejo.
Konec je , vsaj za večino opazovalcev, nepredvidljiv. Pa je  res?
Pa še zadnja "vroča" vest: na dan so p r iš li podatki o neupravičenih izp lač ilih  v nekaterih 
družbenih dejavnostih v skupnem znesku preko dva m ilijona  in  p o l to larjev. O bčinski izvršni 
svet se bo o tem pojavu dokončno opredeljeval na naslednji seji. O tem pa več čez š tir ina js t dni. 
Na svidenje!

Franci Kotnik

Avtor teh vrstic je  le  imel priložnost videti in okusiti kaj pomeni, če ima 
skorajda vsakdo pravico in možnost odločati o stvareh, ki bi sicer morale biti v 
domeni strokovnjakov. To zgodbo smo vsakodnevno srečavali, ko so lahko 
uporabniki, kot se jim je  reklo, odločali o lem, kako bodo zdravniki zdravili, 
Čolniki učili, vzgojiteljice varovale otroke, igralci igrali, pevci peli in tako lepo 
po vrstnem redu. Da se stvar ni posebno obnesla, ni potrebno posebej 
povdarjali. Še več - sistem se je  zlomil in dobili smo drugega. Toda glej ga 
zlomka! Ali je  to sploh res?
Kar se mene tiče, se mi je  pred nekaj dnevi skorajda "utrgalo", kot bi rekel 
kakšen česlnajstletnik, ko sem po osrednjem slovenskem radiu poslušal 
visokega državnega uradnika, ki je  pacientom sporočal, da naj pri vsakem 

obisku v  ambulanti opozorijo zdravnika, da mu bo ja pravilno napisal recept. Namreč - če zdravnik tega ne 
zna narediti, lahko pacient pričakuje težave v lekarni.
To je  samo en takšen kričeč primer.
Prav zanima me, kako glede tega stojijo stvari v tovarnah. Včasih je  bila menda tudi v gospodarstvu 
podobna situacija. Vendar se mi zdi, da danes ni več tako. Najbrž že vedo zakaj. Zato pa je  to toliko bolj 
opazno v dejavnostih, ki sem jih naštel na začetku.
Seveda se moramo vprašati, zakaj prihaja do do takega stanja. Ali to morda ponazarja naše pojmovanje 
demokracije ?
Potemtakem sta demokracija in samoupravljanje zelo sorodna pojma. , v kar pa dvomim, ker se je  
samoupravljanje zlomilo, demokracija pa je  po svetu še vedno zelo čislana. Ali pa je  to morda višek 
demokracije, kar pa najbrž tudi ne bo držalo, saj je  nekdo že ugotovil, da je  višek demokracije, če se 
človek tudi sam s sabo strinja. Do le stopničke pa nam tudi ne manjka dosti. Zatorej - pustimo zdravnike 
zdraviti in šolnike učiti, saj znajo to delati dosti bolje od tistih, ki so poklicani za to, da vodijo državo, 
podjetja ali pa listih, ki delajo za stroji. Kar se mene tiče, mi še na misel ne pride, da bi kakšnega kmeta 
učil, kako se pomolze krava.

Rajko Pintar

Savinjske novice so štirinajstdnevnik in izhajajo vsak drugi petek. Izdajatelj EPSI d.o.o. 
Savinjska c. 4, Nazarje, telefon 063/831-957, telefax 063/832-363. Sofinancer SO Mozirje. 
Glavni in odgovorni urednik: Franci Kotnik, uredniški odbor: Marko Lenarčič, A. Videčnik, R. 
Pintar, E. Mavrič, F. Kotnik. Stalni zunanji Sodelavci: Aleksander Videčnik, Edi Mavrič, Ciril 
Sem. Tisk: Delavska univerza Mozirje; žiro račun EPŠI 52810-601-19030. Rokopise, objave, 
razpise in oglase je potrebno dostaviti v uredništvo najkasneje osem dni pred izidom tekoče 
številke.
Po mnenju Ministrstva ?a informiranje RS {št. 23/130-92 z dne 26.2.92) šteje časopis med 
proizvode informativnega značaja, za katere se plačuje davek od prometa proizvodov po stopnji 
5%. Vsebina sestavkov, ki jih objavljamo v rubriki "Pisma bralcev" niso stališča uredniškega 
odbora. Prispevke podpisujte s polnim imenom in naslovom in naj ne obsegajo več kot eno 
tipkano stran A4 formata. Uredništvo si pridržuje pravico krajšanja besedil. Objavljenih 
rokopisov in fotografij ne vračamo. Odpovedi sprejemamo samo za naslednje tromesečje.



SKUPŠČINA OBČINE MOZIRJE
Sekretariat za gospodarski razvoj in urejanje prostora

Na podlagi 6. člena pravilnika o normativih in standardih ter postopku za uveljavljanje pravice do socialnega stanovanja v najem (Ur. 
list RS št. 18/92), se objavlja

JAVNI RAZPIS ZA DODELITEV SOCIALNIH STANOVANJ V LETU 1993.

Za dodelitev v najem sproščenih socialnih stanovanj v letu 1993 v občini Mozirje se lahko prijavijo upravičenci, ki izpolnjujejo pogoje in 
določila stanovanjskega zakona (Ur. list RS št. 18/91 - člen 100, 101, 102 in 103), Zakona o socialnem varstvu (Ur. list RS št. 54/92 - 
člen 26) ter pogoje in merila pravilnika o merilih za dodeljevanje socialnih stanovanj v najem (Ur. list RS št. 18/92).

Po zakonu o socialnem varstvu so za pridobitev v najem socialnega stanovanja upravičeni tisti, katerih mesečni dohodek na 
družinskega člana ne doseže višine, ki znaša:
1. za otroke do dopolnjenega 6. leta starosti 29% vsakokratne povprečne plače v državi;
2. za otroke od 7. leta starosti do dopolnjenega 14. leta, 34% vsakokratne povprečne plače v državi;
3. za otroke od 15. leta starosti do zaključka rednega šolanja 42% vsakokratne povprečne plače v državi;
4. za odrasle osebe 52% vsakokratne povprečne plače v državi;

INTERESENTI, KI ŽELIJO V LETU 1993 PRIDOBITI SOCIALNO STANOVANJE MORAJO PREDLOŽITI:
- vlogo z opisom bivalnih razmer;
- potrdilo o zadnjem osebnem dohodki* vseh članov družine (skupnega gospodinjstva) in ostalih denarnih prejemkih pridobljenih v 

zadnjih treh mesecih;
- potrdilo o premoženjskem stanju, številu družinskih članov in starost otrok;
- potrdilo o državljanstvu in stalnem bivališču;
- najemno oz. podnajemno pogodbo.

JAVNI RAZPIS TRAJA DO VKLJUČNO 26.3.1993.

Vloge za priglasitev na javni razpis interesenti dostavijo na naslov JAVNO PODJETJE KOMUNALA MOZIRJE s pripisom "javni razpis 
za dodelitev socialnih stanovanj."
Prijave na javni razpis, prispele po navedenem roku ne bodo upoštevane.
Upravni organ SO Mozirje bo po komisijskem ogledu stanovanjskih razmer na podlagi točkovalnih zapisnikov najkasneje v  roku 60 dni 
po objavi razpisa določil občinsko listo za dodelitev socialnih stanovanj v letu 1993.
Vsi udeleženci javnega razpisa bodo o uvrstitvi pisno obveščeni.
Zoper svojo uvrstitev na občinsko listo ima udeleženec razpisa pravico ugovora na Izvršni svet SO Mozirje in sicer najkasneje v  roku 
15 dni po vročitvi sklepa oz. pisnega sporočila.

OPOMBA:
Najprimerneje je, da interesenti, ki se bodo prijavili na javni razpis, vložijo poleg vloge z opisom bivalnih razmer izpolnjen obrazec 
SPN -1 (1. in 4. stran izpolni vlagatelj, 2. stran krajevni urad, ki vpiše tudi podatek o državljanstvu in stalnem bivališču; na 3.strani 
vpiše podjetje, kjer je interesent in njegovi člani zaposleni, podatke o osebnih dohodkih; in na 6. strani mnenje o socilanih razmerah v 
družini).

SEKRETARIAT ZA GOSPODARSKI RAZVOJ, FINANCE IN UREJANJE PROSTORA:
Janja Portl.r.

Obveščamo vse zainteresirane občane, 
da uvajajo vodnogopodarske službe 

NIVO-ja uradne ure v zgradbi rečnega 
nadzorstva v Mozirju

VSAKO SREDO OD 8.00 DO 12.00 URE

Zavod za urbanistično 
načrtovanje in razvoj 
občine . M o z i r j e

SKUPŠČINA OBČINE MOZIRJE
Sekretariat za gospodarski razvoj, finance 

in urejanje prostora

OBVESTILO

Sekretariat za gospodarski razvoj, finance in urejanje 
prostora Skupščine občine Mozirje obvešča cenjene 
stranke, da bosta pisarni referata za kmetijstvo in 
gozdarstvo ter premoženjsko pravne službe, ki opravljata 
tudi zadeve s področja denacionalizacije,

od 1.3.1993 dalje za stranke poslovali samo ob 
uradnih dnevih

PONEDELJEK od 7.-15.ure; SREDA od 7.-16.ure; 
PETEK od 7.-14.ure.

o



OTROŠKI DODATEK V 
LETU 1993

Vse prejemnike družbene pomoči otrokom obveščamo, da morajo 
tudi v letu 1993 vložiti zahtevke za nadaljevanje izplačila družbene 
pomoči otrokom.
Izpolnjeni zahtevki SPN-2 se vložijo za zaposlene na organizaciji, 
kjer so zaposleni, za kmete, upokojence in druge občane pa na 
Centru za socialno delo Mozirje, Na trgu 20, Mozirje (TVD 
Partizan).
Iz zahtevka SPN-2 mora biti razvidno:
1 .kdo je vlagatelj
2. kateri so družinski člani
3. kje so zaposleni in kolikšen je njihov neto OD za leto 1992 in za 
zadnje tromesečje
4. za dijake in študente višina štipendije, oziroma izjava, da je ne 
prejema (predložite fotokopijo pogodbe)
5. za predšolske otroke - kje so v varstvu (doma, VVO...), za 
osnovnošolske pa katero šolo obiskujejo in v katere razrede so 
vključeni
6. za nezaposlene predložite potrdilo z Zavoda za zaposlovanje o 
prijavi in višini nadomestila
7. katastrski dohodek - potrdilo Davčne uprave
8. za novorojence predložite rojstne liste
Zahtevki se oddajo najkasneje do 12.3.1993.Tisti, ki zahtevka ne 
bodo vložili jim bo pravica do pomoči prenehala s 1.5.1993.

CENTER ZA SOCIALNO DELO 
M O Z I R J E

Republika Slovenija
Skupščina občine Mozirje
Inšpektorat

OBVESTILO
Obveščamo vse občane, posebej pa še lastnike kmetijskih in 
gozdnih zemljišč, da aktivno sodelujejo pri preprečevanju 
požarov v naravnem okolju. Zaradi dolgotrajnega suhega in 
vetrovnega vremena se je ponovno povečala požarna 
ogroženost v naravnem okolju.
Ministrstvo za obrambo - Republiški inšpektorat za požarno 
varnost, opozarja v svoji depeši z dne 5.2.1993 vse subjekte 
ter lastnike gozdnih zemljišč, kakor tudi gasilske enote na 
prepoved kurjenja v vetrovnem vremenu ter skrajno 
pozornost na morebitno sežiganje odpadkov.
Pristojne inšpekcijske službe občine Mozirje opozarjajo vse 
lastnike zemljišč in obiskovalce narave na prepoved 
kurjenja oziroma sežiganja odpadkov v sušnem in 
vetrovnem vremenu, kakor tudi na kraju, kjer obstaja 
možnost, da se požar nekontrolirano razširi na kmetijske 
oziroma gozdne površine.
Prav tako opozarjamo, da se bo ukrepalo proti “vsem 
kršiteljem in povzročiteljem požarov v skladu z določili 
Zakona o gozdovih (Uradni list SRS št. 18/85) in Zakona o 
varstvu pred požarom (Uradni list SRS, št.2/76 in 15/84).

Požarna in gozdarska inšpekcija

Republika Slovenija 
MINISTRSTVO ZA FINANCE 
REPUBLIŠKA UPRAVA ZA JAVNE 
PRIHODKE
IZPOSTAVA MOZIRJE

NAPOVED DOHODNINE ZA LETO 1992

Leto je  naokrog in spet bomo morali oddati napovedi za 
dohodnino, tokrat za leto 1992. Lani smo se prvič srečali z 
novim davkpm - dohodnino, ki nam je  povzročila kar 
precej problemov in upamo, da bo letos lažje, saj Zakon o 
dohodnini ni bil spremenjen in so tudi viri dohodnine ostali 
nespremenjeni:
- osebni prejemki (plače, pokojnine, stimulacije 

oz.bonitete, regres, priložnostno opravljanje storitev...)
- dohodki iz kmetijstva
- dohodki iz dejavnosti
- dohodki iz kapitala
- dohodki iz premoženja
- dohodki iz premoženjskih pravic

Za vse vrste virov dohodnine boste preje li podatke, ki 
jih  je  potrebno vpisati v napoved za dohodnino za leto 
1992.
SPIZ je  za upokojence že poslal obvestilo o višini 
pokojnine in obračunanih obveznostih v letu 1992 in 
nikar v napoved ne pozabite vpisati evidenčne številke 
upokojenca.
Tudi delodajalci so v večini primerov že posredovali 
delavcem obvestila o višini plače in regresa ter iz tega 
naslova obračunanih obveznosti, medtem ko bo davčna 
uprava podatke o višini katastrskega dohodka 
zavezancem posredovala konec februarja a li v začetku 
marca.

Od olajšav po 7. členu Zakona o dohodnini, ki ne 
morejo presegati 10% osnove za dohodnino, razen 
zmanjšanja za plačan znesek samoprispevka, znesek 
olajšave za invalide s 100% telesno okvaro in znesek 
olajšave za zavezance, ki so v letu 1992 dopolnili 65 let 
starosti, pa lahko zavezanci v napovedi za dohodnino 
za leto 1992 uveljavljajo kot olajšavo oz. znižanje 
davčne osnove znesek sredstev porabljen za nakup 
šolskih knjig in učnih pripomočkov tudi za vzdrževane 
družinske člane, medtem ko so ostale olajšave po tem 
členu ostale nespremenjene.

Olajšave po 8. členu Zakona o dohodnini za 
vzdrževane družinske člane so v % nespremenjene od 
leta 1991 in tudi v napovedi za leto 1992 je  potrebno za 
vzdrževane družinske člane navesti lastna sredstva 
(štipendije, dohodki doseženi s priložnostnim 
opravljanjem storitev...)

Lestvica za odmero dohodnine za leto 1992 še ni povsem 
znana in bo približno 3X večja kot za leto 1991, prav 
tolikokrat višji pa bo tudi znesek olajšav za vzdrževane 
družinske člane in ostale olajšave, ki so vezane na 
poprečno plačo zaposlenih v republiki Sloveniji.

o o



A K T U A L N O

Obrazci napovedi za dohodnino za leto 1992 so modre 
barve in nekoliko spremenjeni od lanskih.

Zavezanci bodo m orali na prvo stran napovedi za leto 
1992 vpisati tudi stim ulacije oz. bonitete, k i so jih  
pre je li od svojega delodajalca v letu 1992, na zadnji 
strani napovedi pa morajo poleg podatkov o žiroračunu, ki 
ga je  bilo potrebno vpisati že v napoved za leto 1991, 
navesti še številko hranilne knjižice oz. tekočega računa, 
in kraj k jer imate izdano hranilno knjižico oz. odprt 
žiro račun.

Vsi zaposleni pa morajo v napoved vpisati tudi ime 
delodajalca.
Obrazce napovedi že lahko kupite v papirnici v Mozirju. 
Tudi letos boste lahko napovedi oddali na krajevnih 
uradih v mesecu marcu, razpored pobiranja napovedi 
po krajevnih uradih pa bo objavljen v naslednji 
številki Savinjskih novic.

Gospodarska zbornica Slovenije 
Območna zbornica Velenje
POSLOVNE INFORMACIJE
Prejeli smo ponudbe in povpraševanja iz zbornice MADRID. 
Ponujajo izdelke in zastopstva.
Prejeli smo nov izpisek borze PONUDBE IN 
POVPRAŠEVANJA GZS, ki je na razpolago na GZS, 
Območni zbornici Velenje.
S 23.februarjem 1993 izdajamo na GZS - Območni zbornici
Velenje poleg EUR-1 obrazcev tudi FORM-A.
člane GZS, predvsem srednja in manjša podjetja pozivamo,
da oglašujejo in iščejo partnerja v borzi PONUDBE IN
POVPRAŠEVANJA.
Na voljo so tudi izpisi poslovnih ponudb in povpraševanj, ki jih 
GZS prejema od Business Cooperatio Centra (BCC-BRE), 
Bruselj pri ES.

Vse informacije lahko dobite na GZS - Območni 
zbornici Velenje, tel.063/856-920.

S pomočjo računalniškega sistema 
krojenja, ki so ga v nazarskem 
podjetju modne konfekcije Elkroj 
uvedli letos, bo delo lažje, 
predvsem pa bodo odpravljena 
ozka grla. Naložba v Elkroju je 
vredna milijon sto tisoč nemških 
mark, v podjetju pa pravijo, da se 
jim bo kmalu obrestovala.
"Dela imamo kar precej, naše 
delavke delajo tudi ponoči, zato so 
včasih preutrujene", pravi 
direktorica Elkroja Marija Vrtačnik. 
"Modna konfekcija je zelo 
specifično delo, saj kupec šele na

koncu vidi, koliko bo prodal, tako 
da pogosto prihaja do dodatnih 
naročil. Z računalniškim sistemom 
krojenja si bomo bistveno olajšali in 
pocenili delo. Lahko bomo 
odpravili ozka grla, delali s 
kasetami, bistveno manj bo 
papirjev, potrebno pa bo tudi manj 
rok. O izboljšani kakovosti, 
varnosti in večji učinkovitosti niti 
ne bi govorila".
Trenutno se v podjetju še privajajo 
na novi sistem, nekaj odvečnih 
delavcev bodo prezaposlili, 
dokončno pa bodo novi sistem

krojenja začeli uporabljati 
prihodnji mesec.
Računalniški sistem krojenja ni 
edina naložba v tem podjetju. Lani 
so za posodobitev proizvodnje 
porabili 2 milijona mark. "Najbrž 
smo malce smešni v tem času, ko 
večina podjetij odpušča delavce in 
manj vlaga," pravi Marija Vrtačnik. 
"V zadnjih dveh letih smo v Elkroju 
zaposlili 213 novih delavk, še 
vedno nameravamo posodabljati 
proizvodnjo, saj moraš delavcu 
omogočiti kvalitetno delo."

Urška Selišnik

Predstavljamo vam:

TRGOVINO CENTER
V samem trškem jedru  v Mozirju, v prostorih, kjer je  nekoč domovala agencija Kompas, je  meseca junija lani vzniknila nova 
trgovina s preprostim, a nenavadnim imenom -  Center. Drago Škruba, njen lastnik, je  bil naš tokratni sogovornik.

SN: Gospod Škruba. ste vi v trgovski stroki novinec ali je privatna trgovina za vas zgolj nadaljevanje prakse?.
DRAGO ŠKRUBA: Moja osnovna obrt je kovinsko - predelovalne narave. Zaradi vedno večjih težav pri izterjavi plačil pa sem se 
odločil še za trgovino, preko katere lahko plasiram izdelke, k i jih  dobim po principu blagovne menjave. Saj veste, v danih razmerah 
se vsak poskuša izvleči na najboljši način.
SN: Trgovino imate urejeno v lastnih prostorih?
DRAGO ŠKRUBA: Zaenkrat še ne. Objekt, v katerem je trgovina, je predmet denacionalizacije. Postopek je  v teku, ko bo končan, 
bo lastnik žena.
SN: Kaj trgovina Center ponuja kupcem?



DRAGO 
ŠKRUBA: 
B i s t v e n i  d e l  
ponudbe je  bela 
t e h n i k a , t o r e j :  
š t e d i l n i k i ,  
h l a d i l n i k i ,  

z a m r z o v a l n e  
skrinje in omare, 
p r a l n i  s t r o j i ,  
sušilci za perilo, 
po naročilu pa 
t u d i  k u h i n j e  
G oren je . Poleg 
n a š t e t e g a  
ponujamo igrače, 
š o l s k e  
p o t r e b š č i n e ,  
celoten program 

za diabetike in sladkarije. Nenazadnje je  treba omeniti še 
videoteko.
SN: Kaj nam lahko poveste o njej?
DRAGO ŠKRUBA: Videoteka vsebuje okrog 2000 kaset, 
od tega je 300 do 400 originalov. Povedati moram, da se 
videoteka izpopolnjuje zgolj z originali. Poslujemo s 
poudarkom na članstvu v videoteki, zato nudimo članom 
50% popusta. Nove filme dobimo v zelo kratkem času, o 
čemer se lahko interesenti tudi osebno prepričajo.
SN: Delovni čas?
DRAGO ŠKRUBA: Videoteka in trgovina imata enoten 
delovni čas: ob delavnikih od 9.00 do 12.00 in od 14.00 do 
18.00, ob sobotah pa od 8.00 do 12.00.
SN: Lahko kupci v vaši trgovini računajo na kakšne 
posebne ugodnosti?
DRAGO ŠKRUBA: Konkurenčne cene bele tehnike so 
vsekakor adut naše trgovine. Poleg tega omogočamo plačilo 
na tri čeke brez obresti. Naročeno blago, ki ni na zalogi, 
dobavimo v nekaj dneh. Vse informacije lahko cenjeni 
kupci dobijo po tel. 831-356.
SN: In kako ste zadovoljni s poslovanjem?
DRAGO ŠKRUBA: Lahko bi rekel, da poslujemo 
sorazmerno dobro. Seveda, potrebno pa se je neprestano 
prilagajati željam in potrebam kupcev. Zato je tudi zelo

zaželjeno, da kupci opozorijo nanje, kar nam je v veliko 
pomoč za delo v prihodnosti. Pripombe pa se lahko 
nanašajo tako na ponudbo kot tudi na delovni čas.
SN: Želje za bližnjo bodočnost?
DRAGO ŠKRUBA: Želje so popolnoma razumljivo 
neposredno povezane z uspešnim poslovanjem. 
Upoštevajoč vse tisto, o čemer sem govoril že prej, 
razmišljamo o delni spremembi ponudbe v smeri živilske 
stroke. Dokončne odločitve še ni, bomo videli, kaj bo 
prinesel čas.

Čas je  pravičen sodnik, pravijo. Če to drži, potem je  to v 
prid tudi trgovini Center iz Mozirja. In  mi j i  želimo prav 
to!

KF

PLINSKO
OGREVANJE

Po letu dni, odkar je bil v SN prvič predstavljen plinski 
sistem ogrevanja, je bilo v naši dolini zgrajenih sedem 
individualnih sistemov in trije za ogrevanje proizvodnih 
prostorov.
Tovrstno ogrevanje, z vsemi svojimi prednostmi, vse bolj 
prodira v zavest Savinjčanov in s tem tudi kopnijo začetni 
pomisleki glede ekonomičnosti in varnosti. V KOMUNALI 
MOZIRJE, kot izvajalcu teh sistemov v Zgornji Savinjski 
dolini, smo se odločili, da bralcem SN ponovno 
predstavimo prednosti tega načina ogrevanja.

EKONOMIČNOST
Po dosedanjih izkušnjah, znaša povprečna letna poraba za 
stanovanjsko hišo (ogrevanje, priprava tople sanitarne 
vode, kuhanje) 3.500 1 plina, kar po sedanjih cenah 
nanese 69.300 SIT.
Ob upoštevanju kalorične vrednosti in izkoristka 
izgorevanja, je to enakovredno 12.130 kg velenjskega 
lignita (80.458 SIT) ali 3.850 1 kurilnega olja (97.020 
SIT).



Poleg tega lahko stroške za nabavo plina, kot ekološko, 
čistega goriva, obračunavamo kot stroške v letni odmeri 
davka oziroma dohodnine.
Glede na trend spreminjanja cenovnega razmerja med 
posameznimi gorivi, lahko v letu ali dveh pričakujemo večji 
porast cen ekološko spornih goriv, kot so premog, kurilno 
olje in mazut.
Ker lahko plinski kotel namestimo kjerkoli v objektu 
(kuhinja, kopalnica, hodnik, klet itd.), s tem pridobimo v 
primerjavi z drugimi načini ogrevanja cca 15 m2 
uporabnega prostora. Glede na današnje cene kvadratnega 
metra, je  investicija že več kot povrnjena.

EKOLOGIJA:
Ljudje smo pač taki, da dajemo prednost ekonomičnosti, ki 
ima takojšen in neposreden vpliv na naš žep, pred ekologijo 
kot dolgoročno zahrbtnejšemu problemu. Ob misli, da mora 
biti sosed neprostovoljno solidaren z nami pri vdihovanju 
slabega zraka, nam je kar nekako lažje pri srcu.
Prav zaradi te miselnosti sem ekološko prednost plina 
postavil šele na drugo mesto, čeprav si tega v nobenem 
primem ne zasluži. Podatek, da 2.027 stanovanjskih hiš, 
ogrevanih na plin, onesnaži zrak v enaki meri kot ena na 
velenjski lignit, je  dovolj zgovoren.
Prepričan sem, da bi ob toplotni inverziji merjenje količine 
škodljivih snovi v zraku večjih krajev naše doline, pokazalo 
katastrofalne podatke, prav zaradi velikega števila 
individualnih kurišč na premog in olje. Za ilustracijo naj 
navedem samo dejstvo, da perilo obešeno zunaj, pozimi 
smrdi po premogovem dimu.

KAJ PRAVIJO UPORABNIKI:
M a rija  P o g o re lčn ik , T ra tn ik o va  10 , N a za rje :
"Za plinsko ogrevanje smo se odločili iz večih razlogov: 
nizkih stroškov ogrevanja, pridobitve dodatnega prostora v 
hiši, termostatske regulacije temperature in tudi zaradi 
ekološke neoporečnosti. Sprva je bilo seveda nekaj 
pomislekov, danes pa tega načina ogrevanja ne bi zamenjali 
za nobenega drugega. Prednosti so z izjemo začetne 
investicije več kot očitne."

MOŽNOST IZGRADNJE PLINSKEGA OGREVANJA:
Bralce verjetno najbolj zanima velikost investicijskih 
stroškov in možnost kreditiranja ali najema opreme. 
Investicija nove kotlarne za stanovanjsko hišo (rezervoar 2 
m3, razvod plina z vso reducirno in varnostno armaturo, 
plinski kotel z vgrajenim pretočnim bojlerjem, raztezno 
posodo, avtomatiko ter povezava z instalacijo centralnega 
ogrevanja in sanitarne vode) znaša od 400.000 SIT do
475.000 SIT, odvisno od moči kotla in dolžine razvoda 
plina.
Ker se bančni krediti in pogoji najema opreme spreminjajo, 
vam podrobnejše informacije lahko posreduje avtor tega 
članka, vsak ponedeljek od 8. do 10. ure na KOMUNALI 
MOZIRJE - telefon 831-864 in 831-086.

Tekst: Janez Božič 
Foto: KF

Obvestilo in vabilo 
sadjarjem

Mercator-Zgornjesavinjska kmetijska zadruga Mozirje in Enota 
za kmetijsko svetovanje Mozirje organizirata uvodno 
predavanje o uvajanju intenzivnih tehnologij v pridelavo jabolk 
in jagod, ki bo popestreno z diapozitivi. Predaval vam bo 
g.Franc Kotar, dipl.ing.agr.,ki vodi nadvse uspešno podjetje za 
pospeševanje sadjarstva, vinogradništva in vinarstva SIVIS 
d.o.o. iz Sevnice. Je tudi izdajatelj vse bolj brane in iskane 
strokovne revije SVV NOVICE (sadjarsko - vinogradniško - 
vinarske novice) in najpomembnejši pobudnik organizirane 
obnove sadjarstva v Sloveniji.
Organizator predavanja želi vzpodbuditi ponoven interes za 
uveljavitev sodobnega pridobitnega sadjarstva predvsem kot 
dopolnilne dejavnosti kmečkih družin in vseh tistih, ki imajo zato 
primerne danosti. Hkrati želi, da bi sadjarstvo v naši dolini 
ponovno zaživelo kot že nekdaj ne nepomembna dejavnost. 
Nasadi "kričijo" po obnovi!
Predavanje bo tudi priložnost za okvirno seznanitev z aktualno 
sadjarsko problematiko pri nas in v svetu, problematiko 
organizirane naprave intenzivnih nasadov (organizacijski, 
tehnični in tehnološki pogoji, naprave, obnove nasada), 
možnostih izobraževanja sadjarjev ter o prizadevanjih za 
pridelovanje zdravega sadja v Sloveniji.
Zato Vas vljudno vabimo, da se udeležite v tem trenutku 
zagotovo zelo aktualnega predavanja, ki bo v sejni sobi 
Mercator-ZKZ Mozirje, dne 1.3.4 993 ob 17. uri.

Bogdan Fuerst, dipl. ing.

POSTANIMO
SADJARJI

Vabimo vas na predavanje o

UVAJANJU INTENZIVNIH 
TEHNOLOGIJ PRIDELAVE 

JABOLK IN JAGOD,

ki bo dne 1.marca 1993 v sejni sobi 
Mercator-ZKZ Mozirje ob 17.uri.

Predaval vam bo g.Franc Kotar, 
dipl.ing.direktor 

podjetja SIVIS d.o.o. iz Sevnice.

Pridelava sadja je  lahko več kot samo konjiček! 
Pridite, ne bo vam žal!

Mercator-ZKZ Mozirje in 
Enota za kmetijsko svetovanje 
Mozirje

o o
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"Lahko rečem, da so naj večji Glinov problem kadri."

S N : Gospod Božic, krepko smo ?e zakoračili v novo poslovno leto 1993. Kako pa vi gledate na to. 
da so b o li a l i  m an i ?e znani poda tk i o g lavn ih  kazalcih, ocenjujete gospodarjenje v obč in i v 
m inulem  letu?
ALFRED BOŽIC: Povedati moram, da nam uradnih poročil podjetja ne pošiljajo več, saj to ni 
obvezno. Zato so moje informacije le plod kontaktov z direktorji.
Nič novega ne povem, če rečem, da je situacija najbolj kritična v Glinu. Se vedno ni do konca 
razjasnjena dilema, kaj storiti z njim. Sklad RS za razvoj kot lastnik Glina zadeve sicer rešuje, 

vendar so stvari še odprte. Po zadnjih informacijah, ki jih imam, naj bi se Glinu odložilo plačilo davkov in prispevkov za dobo petih let, tečejo 
pogajanja o odlogu plačila železnici in elektro sistemu, odprto pa je tudi vprašanje plačila odvečne delovne sile. Mislim, da bodo ta pogajanja 
uspešna, v nadaljnjem poteku dogodkov pa 
naj bi se Glin prodal v večih delih. Kupci 
naj bi bili domači in tuji. Na slednje 
računajo predvsem v podjetju Glin 
Pohištvo, kjer so že imeli na obisku zainteresiranega kupca, ki pa ni bil povsem zadovoljen. No, obeta se že obisk drugega kupca. Osebno sem 
mnenja, da je mogoče rešiti Pohištvo brez inozemskih kupcev. To govorim zato, ker ima Pohištvo svoje kapacitete praktično razprodane, torej gre 
samo za organizacijo proizvodnje in zmanjšanje stroškov. Treba se bo znebiti vsega mogočega balasta, za katerega trdim, da ga je  v Glinu še 
precej. Lahko rečem, da so največji Glinov problem kadri. Če bi uspeli rešiti ta problem, bi bilo veliko lažje za naprej . Rezultat Glinovega 
poslovanja v minulem letu pa bo tako katastrofalen. Vendar, sodeč po razgovoru z vodilnimi, je v letošnjem letu vsaj v Pohištvu mogoče poslovati 
pozitivno. Če bi se torej obremenitve do 1.1.1993 začasno zamrznile in njihovo vračilo primerno razporedilo na več let, bi jih bilo možno tudi 
dejansko pokriti.
MGA bo s podpisom pogodbe z inozemskim partnerjem praktično rešen. To je prav gotovo edini način za preživetje, saj bodo rdeče številke za leto 
1992 dosegle kar blizu 6 milijonov DEM. Izguba bo pokrita s prodajo tujemu partnerju inje bila tudi vračunana v ceno podjetja. Bistveno pri tem 
je, da bo večina zaposlenih obdržala delo in da se kaže dobra perspektiva.
Elkroj bo predvidoma končal s pozitivno ničlo. Tam je največji problem v tem, da gre 90% proizvodnje v izvoz, kjer so cene nizke, tečaj praktično 
miruje, stroški pa naraščajo iz meseca v mesec preko 3%. Za Elkroj ni bojazni za naprej, saj so kupci njihovih izdelkov zadovoljni in nekateri celo 
povečujejo količine.
Smreka Gornji Grad bo leto 1992 sicer zaključila z rdečimi številkami, vendar se razmere v podjetju izboljšujejo na kadrovskem, programskem in 
komercialnem področju. Zato menim, da v letošnjem letu Smreka ne bo imela izgube.
Kovinarstvo Ljubno je  v nekoliko težjem položaju, saj še iščejo možnosti za izvoz zobatih vencev na angleški trg. Če jim bo to uspelo, v

; prihodnosti ne bi smelo biti večjih 
; problemov.
Gozdno gospodarstvo je v neugodnem 
položaju predvsem zaradi situacije v 
Glinu. Mislim pa, da bodo uspeli kljub

temu težave uspešno prebroditi, če se razmere- v Glinu ne bodo še poslabšale.
Zgomjesavinjski kmetijski zadrugi se situacija slabša, saj cene kmetijskih produktov ostajajo v glavnem na istem nivoju, repromaterial pa se draži. 
Zadruga bo zato morala razmišljati v smeri predelave pridelkov. Globoko sem prepričan, da ni rešitve, to velja tudi za celotno Slovenijo, samo v 
trgovini in bančništvu. Del naših zmogljivosti je treba vložiti tudi v proizvodnjo. Kaj pa naj torej proizvajamo v Zgornji Savinjski dolini? Železa 
verjetno ne bomo topili, kajne? Rešitev vidim v treh segmentih. Prvič: predelava kmetijskih pridelkov - mleka, jajc, tudi krompiija ne bi zanemarjal 
in hmelja, saj male pivovarne rastejo že marsikje, zakaj ne bi tudi pri nas. Že res, da so riziki pri tem večji, a brez njih se pač ne da priti naprej. 
Zadruga se na tem področju preveč zadovoljuje zgolj s prodajo kmetijskih izdelkov drugam. Provizije pa se venomer znižujejo in to je tudi prav. 
Kot drugi segment vidim predelavo lesa, ki bi ga morali še bolj finalno obdelati, kot ga sedaj. Pogoji za to so se z zaprtjem južne meje izboljšali, 
saj so švercerji na ta.način precej omejeni. Tretji segment pa je seveda turizem, pri katerem pa bo potrebna korenita sprememba miselnosti in 
odnosa do gostov. Ob vsem naštetem je prostor tudi za številne obrti, ki so s temi dejavnostmi tako ali drugače povezane.
Kar se tiče gostinskega podjetja Turist in RTC Golte je situacija jasna: oba bosta imela rdeče številke.
To je deloma pogojeno tudi z objektivnimi razlogi, kot so: nizek standard, vojna v bližini, vremenske razmere. Prav gotovo pa obstajajo tudi 
subjektivni vzroki.
Imamo tudi 80 do 90 registriranih privatnih podjetij, od katerih jih okrog 15 živi in dela, ostala pa spijo. Finančno ministrstvo jih bo moralo 
čimprej predramiti z uvedbo ustreznih davkov. Popoln nesmisel je, da so na papirju podjetja z 8.000 tolarji ustanovnega kapitala, ki ne koristijo 
nikomur.
S N : N a  predzadnji se ii Izvršnega sveta ie b ila  ko t zelo ak tua lna  omenjena možnost nakupa G linove hčerke Energetike. K ako  ie s tem sedaj? 
ALFRED BOŽIČ: Od 21. januarja dalje nisem imel nobenih razgovorov v zvezi s tem, saj se je Sklad zaprl vase in z nami ne kontaktira več. 
Razlog je v tem, da se je v politiko Sklada vmešal koncem Gorenje, verjetno pa tudi v tem, da Anton Vrhovnik ni sprejel direktorskega mesta 
predvidenega podjetja, ker niso bili izpolnjeni pogoji za to. Za Energetiko nismo bili zainteresirani zato, da bi občina z njo služila, ampak

"Kaj pa naj torej proizvajamo v Zgornji Savinjski dolini?
v

Železa verjetno ne bomo topili, kajne?"



predvsem zaradi zagotovitve nemotene oskrbe drugih podjetij za stanovanja s toplotno energijo. Kot 
torej kaže, bodo sredstva, ki v Glinu še so, vrnjena z odplačilom v predvidoma enem letu.
SN : Kakšno ie stanie na področ ju  družbenih dejavnosti?
ALFRED BOŽIC: Glede šolstva lahko rečem, da je situacija glede na to, da je dejavnost dotirana, 
jasna, ker pač lahko porabi toliko, kolikor dobi.
Nekoliko drugačna je  slika v zdravstvu. Lekarna, kot deloma pridobitna dejavnost, bo poslovanje 
zaključila pozitivno. V zobozdravstvu in splošnem zdravstvu pa se lahko pojavijo rdeče številke, 
vendar ne zaradi prevelikih plač, ki so tako ali tako limitirane s strani države, temveč zaradi stroškov 
materiala in amortizacije. Slednja se namreč s strani zavarovalnic priznava le po stopnji 4,8% glede 
na realizacijo, minimalna z zakonom predpisana stopnja za obračun pa je precej višja, zato prihaja 
do velike razlike. To je za mene kot ekonomista, popolnoma nelogično in to bo treba slej kot prej 
razčistiti.
V kulturi je situacija podobna kot v šolstvu: poraba je omejena z dotacijo.
SN : O bčina ie b ila  v m inu lem  letu spet močno prizadeta z na ravn im i katastrofam i. T okra t ie polee 
poplav nastopila  še suša. Kakšen ie vaš pogled na to problem atiko? Če b i iu  združili, to re j 
povodenj in  sušo, b i b ilo  verjetno ravno  prav. Z a l n i b ilo  tako.
ALFRED BOŽIC: Res, v letu 1992 smo pojavno gledano doživeli dve katastrofi. Kar se tiče suše, je bila 
škoda verificirana v višini 252 milijonov tolarjev. S strani republike smo dobili 9 milijonov tolarjev, od 
katerih smo že prejeli 8,1 milijona tolarjev, na ostanek pa še čakamo. Sredstev še nismo razdelili preprosto 
zato, ker je zaenkrat to še posojilo. Če bo državni zbor sušo uvrstil med elementarne nezgode in temu 
primemo spremenil zakon, bodo ta sredstva postala dotacija in takrat jih bo Izvršni svet tudi strogo 
namensko razdelil. Prijavljenih oškodovancev je 1047 z zneski od 5.000 do 1.340.000 tolarjev. Odobrena sredstva zadostujejo za povračilo 3,5% 
ocenjene škode.

"Za Energetiko nismo bili zainteresirani zato, da bi občina z njo služila, ampak predvsem zaradi

L  zagotovitve nemotene oskrbe drugih podjetij za stanovanja s toplotno energijo.11

Kar se tiče poplav, smo prijavili škodo v znesku približno 500 milijonov tolarjev. Po obvestilih, ki jih imamo, naj bi za odpravo posledic dobili 42 
milijonov tolarjev. Toda - ta denar bodo dobila ustrezna codarska podjetja, ki bodo dela izvajal. Sploh pa tega denarja trenutno v republiškem proračunu še 
ni. Računamo, da bo na voljo prekooo poletja.
SN: Poplave, pa ne samo lanske, so tu d i tem eljn i vzrok za zaplet 07. kon flik t s Podvolovljekom. Vaš odgovor na njihove očitke ie b ila  zamrznitev vseh 
aktivnosti občinskih organov v zveri 7  ttiim . Kako se ?adeve odviiaio sedaj?
ALFRED BOŽIČ: V pismu, namenjenemu javnosti, pojasnjujem škodo po poplavah v letu 1990 in sredstva, ki smo jih v ta namen dobili. Menim namreč,

da so si prebivalci Podvolovljeka izbrali napačen način za 
reševanje nastalih problemov. Da bo cesta tam velik problem, 
smo vedeli že 1.11.1990. Da smo ga poskušali rešiti, tudi s 
provizoriji, je dejstvo. V letu 1992 je bila Lučnica trikrat 
visoka in je provizorije uničila. Vse to so dejstva, ki jih 

prebivalci žal nočejo razumeti. Ne glede na to, da se je za sanacijo Podvolovljeka zadolžila republika, so si pristojne občinske službe vseskozi 
prizadevale, da bi se stvari celovito uredile. Da se to vsem prizadevanjem navkljub ni zgodilo, obstajata dva temeljna razloga: plaz, ki se dolgo ni in ni 
hotel umiriti in voda. Uradnega obvestila, daje plaz mrtev, tudi danes nimamo, vendar strokovnjaki, ki ga opazujejo, menijo, daje temu tako. Če to drži, 
cesta v spodnjem odseku lahko preseka plaz. Dejstvo, da seje plaz umiril, je znano šele tri mesece.
Red pričetkom gradnje ceste je potrebno imeti ustrezno dokumentacijo. Nista problem lokacijska dokumentacija in gradbeno dovoljenje s strani občine, 
cesto je treba najprej sprojektirati. Rojektant pa , ki je že pripravil idejno rešitev, zahteva predhodno ureditev vode, saj je vsak poseg brez tega 
nesmiseln. Dokaz temu so bili dogodki v novembru in decembru lani. Vodo je torej treba rešiti, le-ta pa se ureja od zgoraj navzdol. Podjetje za urejanje 
hudournikov je zgornji del že sorazmerno dobro uredilo, na vrsti je spodnji del, ki se mora urejevati v dokončni izvedbi in ne provizorično. Strokovnjaki so 
leta 1990 ocenjevali čas celovite sanacije na 4 do 5 let in to se sedaj potrjuje.
Pismo, poslano KS Luče, je reakcija na vse obtožbe brez dokazov, ki so bile naslovljene tudi osebno name. Rav bi bilo, da če me nekdo nečesa obtoži, da 
mi to tudi dokaže, ne pa da to preko sredstev obveščanja pošlje v javnost. Zato sem izdal nalog o zamrznitvi aktivnosti občinskim organom, za katere itak 
padajo očitki, da niso doslej nič storili. Cestno podjetje in PUH pa bosta seveda lahko delala nemoteno naprej, saj nanju nimam nobenega vpliva.
SN: Zaostritev tepa problema ie rezu ltira la  odstop predsednika in  sveta KS Luče, k i se z izjavami predstavnika Podvolovljeka M irk a  Zam ernika . n i 
s tr in ja l Kako ie mogoče rešiti koč ljiv  položaj?
ALFRED BOŽIČ: Zelo preprosto. Mirko Zamernik in neznani junaki, ki me obtožujejo, naj obtožbe dokažejo ali pa se opravičijo. Zamernik je sicer 
izjavil, da bo stvar predal javnemu tožilstvu, in če le-to ne bo našlo dokazov, se bo prišel opravičiti. K temu lahko dodam le to, da ni gotovo, če bom takrat 
še pripravljen opravičilo sprejeti.
SN: In  7a konec razgovora - k a i glede na novo vlado in  situacijo v državi pričakujete od leta 1993?
ALFRED BOŽIČ: Mislim, da bo to bolj neugodno leto, saj je celotna država v položaju, ko se problemi na vseh področjih kar vrstijo. Gospodarstvo je 
praktično na tleh. Upati je, da bo vlada, sestavljena na podlagi neke vrste narodnega konsenza, našla možnosti za rešitev. Vladi bi zameril le to, da se 
premalo poslužuje pomoči kadrov v občinskih izvršnih svetih, še posebej ko gre za manjša podjetja Obstoječi republiški sklad je številčno kadrovsko 
mnogo prešibak, preveč pa ima tudi kadrov brez praktičnih podjetniških izkušenj. V času Peterletove vlade smo imeli predsedniki občinskih izvršnih 
svetov štiri posvete, v času prejšnje Drnovškove vlade dva, nova vlada pa za nas zaenkrat še ni našla časa.
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" Strokovnjaki so leta 1990 ocenjevali čas celovite 
sanacije na 4 do 5 let in to se sedaj potrjuje."



IS  S O  M o z i r j e :
P O S L A N C I  N I S O  B I L I  Z A V E D E N I !

Na zadnji seji Izvršnega sveta so med drugim obravnavali 
že na prejšnjem zasedanju občinske skupščine sporno 
vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča.
Pojasnjeno je bilo, da je bila vrednost točke predlagana in s 
strani skupščine sprejeta na povsem korekten način in torej ni 
šlo za nikakršno zavajanje poslancev. Konec koncev bi si 
lahko poslanci procent povišanja, če le-ta v gradivu ni bil 
izrecno naveden, sami izračunali. Pomembno je pri tem 
osvetliti tudi naslednje: nadomestilo se plačuje od zazidanega 
in nezazidanega stavbnega zemljišča, pri čemer se 
nadomestilo za uporabo zazidanega stavbnega zemljišča 
plačuje od stanovanjske oz. poslovne površine 
stavbe.Stanovanjska površina je čista tlorisna površina vseh 
sob, predsob, hodnikov v stanovanjih, kuhinje, kopalnice, 
shrambe in drugih zaprtih prostorov stanovanja ter čista 
tlorisna površina garaže za osebne avtomobile. Nezazidano 
stavbno zemljišče pa je tisto zemljišče, ki je po prostorsko 
izvedbenem načrtu določeno za izgradnjo oz. za katero je 
pristojni organ izdal lokacijsko dovoljenje. Sklad stavbnih 
zemljišč je enaindvajsetkratno povišanje vrednosti točke 
predlagal zaradi potreb glede na letošnji plan in zato, ker so ta 
sredstva edini vir financiranja sklada. Izvršni svet zato predlaga 
skupščini kot ustanovitelju sklada, da naloži skladu, naj 
ponovno preveri svoj program in ga prilagodi realnim 
ekonomskim možnostim. Izvršni svet tudi meni, da bi drastično 
zmanjšanje vrednosti točke pomenilo tako skromen priliv

sredstev, da bo vprašljiv smisel obstoja sklada stavbnih 
zemljišč.
V nadaljevanju je IS na podlagi utemeljenih zahtev potrdil predlog 
denacionalizacije nepremičnin petim upravičencem oziroma 
njihovim pravnim naslednikom. Kot zanimivost lahko navedemo, 
daje denacionaliziran del Logarske doline in Matkov kot.
Izvršni svet je nato potrdil predlog JP Komunala Mozitje o uvedbi 
prispevka za čiščenje odpadnih voda. Čistilna naprava v Mozirju 
je namreč pričela poskusno obratovati, tik pred zagonom je 
čistilna naprava v Lučah, pred pričetkom izgradnje pa čistilni 
napravi na Ljubnem in Rečici. Ker bo potrebna izgradnja tudi v 
drugih krajih občine, obstoječe pa bo potrebno tekoče vzdrževati, 
je IS podprl cenovni predlog, ki vključuje razširjeno reprodukcijo in 
znaša 31,70 SIT za m3 porabljene vode v mesecu. Predlog bo šel 
v potrditev zboru občinske skupščine.
Sledilo je soglasje k imenovanju Stanislave Rozenstein - Žnidar 
za delovnega inšpektorja s področja delovnih razmerij. Dokončno 
besedo pri njenem imenovanju pa bo imelo Ministrstvo za delo. 
Izvršni svet je tudi pooblastil JP Komunala Mozirje kot upravljalca 
lokalnih cest, da z ustrezno prometno signalizacijo omeji 
maksimalne obtežbe osne obremenitve na 4 do 6 ton v odvisnosti 
od posamezne ceste in letnega časa. Ukrep je nujen še posebej v 
času pomladanske odjuge.
Ob koncu seje se je IS seznanil tudi s problematiko 
neupravičenih izplačil v družbenih dejavnostih, o čemer pa več 
prihodnjič.
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SO M O Z I R J E :  K /e so p o s / a n c / ?
21.skupno zasedanje zborov 
Skupščine občine Mozirje se je  v 
petek, 19.februarja spet pričelo (kot 
kaže, postaja to vse bolj redna 
praksa) s polurno zamudo. 
Predsedstvo skupščine je  uspelo 
zagotoviti minimalno sklepčnost za 
začetek zasedanja, o dvotretjinski 
večini, ki je potrebna za obravnavo 
in sprejem statuta in poslovnika 
občine Mozirje,pa seveda ni bilo 
govora. Predlagan dnevni red je bil 
sorazmerno kratek glede na to, da je  
bil vanj vključen osnutek proračuna 
za letošnje leto.
Začelo se je  z obravnavo poročila 
komisije za raziskavo prisluškovanj 
telefonskim pogovorom, ki ga je  
uvodoma podal njen predsednik Franjo 
Steiner. Dosedanje delo komisije je  
strnil v jasen zaključek: telefonskim 
pogovorom se je  in se še prisluškuje! 
Kako, kje, na kakšen način, pa komisiji

še ni uspelo ugotoviti. Zato se bo 
komisija povezala s pristojno republiško 
komisijo in poskušala poiskati 
odgovore. Sedanje poročilo o delu je  
torej zgolj začasno in kot takšnega so 
ga vsi trije zbori tudi sprejeli.
Poslanci so nato brez razprave sprejeli 
program skupščine za leto 1993 in se 
nato lotili glavne točke - osnutka 
proračuna.
Uvodno obrazložitev je podal 
predsednik IS, mag.Alfred Božič. 
Pojasnil je  strukturo proračuna in na 
koncu opozoril, da se v primeru 
nesprejetja proračuna do konca 
meseca marca uvede nad 
poslovanjem proračuna prisilna uprava. 
Prvi se je  v razpravi oglasil Edi Mavrič. 
Vprašal se je, kje je  morala in kje čast, 
da si občinska uprava z osnutkom 
proračuna skuša povišati plače v času, 
ko gospodarstvo dobesedno umira.

Predlagal je, naj plače upravnih 
organov ostanejo nespremenjene, 
razlika pa se prvič v znesku 4.500.000 
SIT nameni za pomoč starejšim in 
družinam s prizadetimi in drugič v 
znesku 4.600.000 SIT za prispevke za 
zdravstveno zavarovanje brezposelnih. 
Franc Basti je  v nadaljevanju razprave 
podal kopico pripomb na odlok 
proračuna in na nekatere postavke. 
Med drugim ga je  zanimalo, kam se 
steka davek od stavbnih zemljišč, kje 
so anuitete od posojil za nova delovna 
mesta, kje so prihodki od prodaje 
družbenega premoženja, kakšni so 
materialni stroški izvajalskih 
organizacij, da dosegajo več kot 64 
milijonov tolarjev, itd. Izrazil je  mnenje, 
da je  dotacija ZZB NOV v višini
527.000 SIT najbolj komična postavka 
proračuna. Obsodil je, kot meni, 
primere nenamenske porabe 
proračunskih sredstev, kar velja tudi za
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nakup Glinovih stanovanj. Zgrozil se je  tudi nad dejstvom, da v osnutku proračuna ni predvidenih nobenih sredstev za nova delovna 
mesta.
Gusti Lenar je  v nadaljevanju predlagal, da bi se del sredstev namenilo urejanju okolja in razvoju turizma v smislu bolj kvalitetne 
ponudbe že znanih naravnih znamenitosti naše doline.
Alfred Božič ni komentiral posameznih pripomb, opozoril pa je  poslance, da se sredstva od nadomestil za uporabo stavbnih zemljišč 
stekajo v Sklad stavbnih zemljišč občine Mozirje, ki ga je  kot samostojno pravno osebo ustanovila prav ta skupščina. Osnutek 
proračuna je  bil sprejet s podanimi pripombami.
Pri točki delegatskih vprašanj in odgovorov so nekateri poslanci zahtevali 
odgovore na že zastavljena vprašanja in okarali upravne organe, da 
potrebujejo toliko časa za odziv.
Ob koncu zasedanja je  spregovoril še poslanec državnega zbora dr.Franc 
Zagožen. Svoje minulo delo v bivšem parlamentu je  ocenil kot pozitivno.
Ker je  član SLS, je sedaj v opoziciji, vendar se bo po svojih močeh 
zavzemal za razvoj podeželja, čeravno je  razmišljanje nekaterih ministrov, 
ki vodijo ključne resorje v vladi, ravno nasprotno. Omenil je, da naj bi imeli 
poslanci v volilnih okrajih poslanske pisarne, kjer bi bili en dan v tednu na 
voljo svojim volilcem. Dokončne odločitve v zvezi s tem pa še ni. Dr.
Zagožen je  zagotovil, da se bo o vprašanjih infrastrukture tekoče 
posvetoval z IS in skupščino in da je  potrebno za posamezne projekte 
računati na participacijo občine.

Iz dela
Zgornjesavinjske 
turistične zveze

Izvršilni odbor Zgornjesavinjske turistične 
zveze  je na svoji zadnji seji med drugim tudi 
odločil, da del sredstev nameni za promocijo 
Zgornje Savinjske doline na bližnjem sejmu 
Alpe - Adria v Ljubljani, ki bo od 22. do 
27. marca. Do sejma bo pripravljeno tudi 
propagandno gradivo, ZSTZ pa bo izdala 
svoj prvi vložni prospekt za mapo, na 
katerem bodo poleg ostalega navedeni vsi 
podpisniki pogodb o sofinaciranju ZSTZ in s 
tem promocije Zgornje Savinjske doline. 
Tako se bodo lahko vsi že marca predstavili s 
svojo ponpdbo na sejmu, ki je za nas 
vsekakor najpomembnejši.

Kdor želi, da bo na sejmu predstavljen, naj se 
obrne na predsednika svojega Turističnega 
društva, kjer bo dobil dodatne informacije.

Vidim o se na sejm u ALPE - ADRIA.
vs

REčIčANI SE 
PRIPRAVLJAJO

Na Rečici ob Savinji so pretekli teden že začeli s pripravo na 
tradicionalno prireditev Od lipe do prangerja, ki bo prvi konec tedna 
v juliju.
Okvirno v prireditvi Od lipe do prangerja ne bo bistvenih novosti, 
organizatorji predvsem razmišljajo, kako bi prireditev čimbolj 
popestrili in jo naredili na čimbolj zanimiv način. Tako razmišljajo o 
sodelovanju otrok, razstavi, ki bo posvečena domačemu prazniku - 
kolinam, tudi letos nameravajo ohranjati staroljudske običaje, 
pripravili bodo slikarsko razstavo ...
Osrednjo pozornost letošnje prangarske prireditve bo posvečena 
savinjskemu želodcu. Dogovorili so se že, da bodo letos zbirali in 
ocenjevali želodce iz celotne Zgornje Savinjske doline, ne le z 
Rečice in okolice kot včasih. Skupaj z nekaterimi posamezniki naj bi 
letos poskušali želodec tudi ustrezno zaščititi kot blagovno znamko, 
zato bodo v ta namen pripravili še nekaj dodatnih srečanj. Vsekakor 
pa organizatorji prireditve Od lipe do prangerja že sedaj pozivajo 
vse, ki imajo domač savinjski želodec, da se poskusijo v tekmovanju 
in ugotovijo, kolikšna je vrednost želodca. O datumu in načinih 
zbiranja bodo zainteresirani pravočasno obveščeni.

Urška Selišnik

FOTO BODICA
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BOČNA: S PTT Celje se dogovaijajo o 

možnosti priključitve na novo digitalno 
telefonsko centralo, ki je predvidena v 
Gornjem Gradu. V teku so priprave za ureditev 
male dvorane in sobe za pevce. V teh dneh bo 
izvedeno gramoziranje priključka na cesto v 
Kropi, postavili bodo tudi dve novi svetilki 
javne razsvetljave. Kmalu bodo gotove lesene 
table, ki bodo po postavitvi jasno in pregledno 
označevale vse zaselke.

NAZARJE: Na zboru krajanov, ki je bil v 
petek, 12. februarja, so razpravljali o vsebini in 
možnostih uvedbe novega referenduma. Krajani 
so na zboru namreč ugotovili, da je potrebno v 
KS še ogromno postoriti, alternativnega vira 
financiranja pa zaenkrat še ni. Svet KS bo zato 
do naslednjega zbora krajanov na temelju 
posredovanih predlogov in pripomb pripravil 
finančno ovrednoten predlog programa novega 
samoprispevka.

SOLČAVA: Glede na to, da bi radi v 
doglednem času izvedli krajevne volitve, so 
pristopili k evidentiranju možnih kandidatov za 
predsednika KS. Seveda pa je še naprej aktualna 
tema penzion Rinka in njegova usoda.

MOZIRJE: V teku je poskusno obratovanje 
čistilne naprave, ki pomeni velik napredek na 
področju ekologije ne samo za kraj ampak tudi

BOČNA: Občinski svet za preventivo in vzgojo 
v cestnem premetu si je ogledal vsa križišča z 
glavno cesto v kraju. Na osnovi ogleda bo 
pripravil predlog označitve križišč z ustrezno 
prometno signalizacijo.

GORNJI GRAD: Od PTT podjetja Celje so 
prijeli pismeno zagotovilo, da bo drugi polovici 
letošnjega leta montirana nova digitalna 
telefonska centrala. Vsi zainteresirani za 
telefonski priključek morajo do 25. februarja 
izpolniti posebno anketo za PTT. Na osnovi 
števila interesentov bo namreč določena cena 
posameznega priključka.

NAZARJE: Zaplet v zvezi z zazidalnim 
načrtom Zagradišče bodo poskušali rešiti na 
naslednji seji sveta KS, na katero bodo 
povabili tudi predsednika občinskega 
izvršnega sveta.

RADMIRJE: Mrliška vežica je že dobila 
streho, razširili pa so tudi pokopališče, kjer so 
na vrsti še finalna ureditvena dela. Finančno 
zahtevna projekta bosta realizirana delno iz 
sredstev referenduma, delno pa z delom in 
sredstvi samih krajanov.

KS Luče ob Savinji

ODSTOP SVETA KS
V Lučah se stvari vedno bolj zapletajo.Zaradi m nogih javnih in anonim nih obtožb je 
predsednik IS SO Mozirje 1. februarja zam rznil vse aktivnosti občinskih upravnih 
organov v zvezi z odpravljanjem posledic poplav v Podvolovljeku. O tem je obvestil 
tudi KS Luče oz. njenega predsednika Sandija Lojena.
Reakcija v Lučah je bila burna. Jernej Plankl, tajnik KS, človek za vse in vsakogar, ki so 
ga potrebovali, je bil v Nedeljskem dnevniku osumljen okoriščanja na račun poplavnih 
sredstev. Sedaj pravi, da se bo držal le službenih dolžnosti, katere plača občina, in 
pogodbenih nalog za KS. Sandi Lojen, predsednik sveta KS, pa je odstopil, kot pravi, 
zaradi slabšanja zdravstvenega stanja, na kar so gotovo vplivale nastale razmere. 
Skupaj s predsednikom je odstopil tudi celoten svet krajevne skupnosti, ki ne podpira 
načina reševanja sicer perečih problemov na način, kot so si ga izbrali prebivalci 
Podvolovljeka.
V ponedeljek, 15. februarja so bili na obisku pri predsedniku IS Alfredu Božiču 
predstavniki Podvolovljeka. Mirko Zamernik, član te delegacije, je na tem sestanku 
povedal, da bo zadeve, na katerih temeljijo njihove obtožbe, predal javnemu tožilstvu. 
Pomiritve ta sestanek torej ni obrodil, kaj šele da bi se A lfredu Božiču opravičil. 
Marsikaj bo verjetno bolj jasno v nedeljo, 28, februarja, ko je sklican zbor krajanov Luč. 
Pričakovati je udeležbo vseh vpletenih strani, kakšen pa, bo rezultat, je tvegano 
napovedati.
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LOVROVA »ROMKA
V okviru meseca kulture je tudi Šmihel doživel prijazno kulturno prireditev, ki se je 
preprosto imenovala "Predstavitev Lovrove knjige". Tako je vabil k udeležbi lepak v 
bližini šmihelske cerkve.
Množica ljudi, gotovo predstavniki vsake šmihelske domačije, se je zbrala v dvorani 
šmihelske šole, da bi počastila svojega najstarejšega vaščana in zapisovalca 
dogodkov v domači vasi Lovra Goličnika. Navzoči so bili tudi predstavniki Zavoda za 
kulturo občine Mozirje, Občinske knjižnice Mozirje in Zgornjesavinjske kmetijske 
zadruge iz Mozirja.
Kot že to dobro znajo, so Šmihelčani najprej pozdravili s pesmijo. Napovedovalka 
Konečnikova Nada je poskrbela, da je predviden spored v redu potekal. Domači 
mešani pevski zbor je pod vodstvom Antona Acmana zelo ubrano zapel nekaj pesmi, 
lepih, domačih, za tem 
pa so sedli k mizi pred 
odrom Lovro Goličnik,
Anton Acman, inž.
Lojze Plaznik in 
Aleksander Videčnik.
Najprej je spregovoril 
pisec kronike Lovro 
Goličnik, povedal je 
nekaj podrobnosti o 
nagibih, ki so ga 
privedli do pisanja, 
spomnil se je nekaterih 
dogodkov, ki so kot 
mejnik zaznamovali

njegovo m se Lojze Plaznik, Anton Acman, Lovro Goličnik, Aleksander
marsikogar življenje v



tej hribovski vasi. Njegovih devetdeset let je ob vsem kar nekako prikril, tako živahno 
je segal po besedah svojega spomina.
Anton Acman, ki se je vseskozi prizadeval, da bi zapisi Lovara izšli v tskani obliki, je 
opisal njegov delež pri prepisovanju zapiskov in zbiranju drugega gradiva za knjižnico. 
Lojze Plaznik je v imenu ZKZ Mozirje piscu kronike čestital in poudaril, da je pomoč 
zadruge pri izidu knjižnice bila častna dolžnost do človeka, ki je toliko storil za svoj kraj 
in razvoj kmetijstva.
O značilnostih zapisa je spregovoril še A. Videčnik, ki je poudaril, da je Lovro Goličnik 
pisal kroniko, ne pa roman, daje torej vsebino tudi tako razumeti. Pisec ni želel, da bi 
njegov jezik spreminjali, ker da ga naj ljudje razumejo... Takšen je pač Lovro Goličnik 
in tako ga moramo tudi razumeti in ceniti.
Piscu sta v imenu Zavoda za kulturo občine Mozirje čestitala še gospoda Anton Venek 
in Peter Širko.
Nato je moški pevski zbor s pesmijo zaključil prisrčno prireditev.

A. V.

Knjižnico Lovra Goličnika Moj šmihelski svet lahko kupite v Občinski knjižnici 
Mozirje, ZKZ Mozirje-Ljudmila in v gostilni ZKZ všihelu.

OB KUTURNEM PRAZNIKU
Nekam čudno, vendarle v svoji izvirnosti sila vzpodbudno in razveseljivo je  takšno, kot je  
današnje in podobna druženja širom po domovini praznovati v zavesti kulturnega dogodka, za 
katerega moramo mirno trditi, da dosega svoje evforične trenutke brez kakšnih posebnih zaslug 
nas, torej dedičev nekega drugega časa in razmer v njem. Sedanji slovenski kulturni časi pa 
vendarle kažejo presenetljivo podobnost s tistimi, zaradi katerih je Prešeren, katerega dan smrti 
danes praznujemo, kar je seveda svojevrsten paradoks, zapel Zdravljico, himno slovenskega 
naroda.
Ž:ive naj vsi narodi, se je utrgalo iz razbolelih prsi geniju, žive naj, ponavljamo danes družno za 
njim, ker smo pač tako navajeni. A prej kaže v lastni lažni prevzvišenosti, katero je zaslutil in 
občutil Prešeren že v svojem mračnem obdobju, pomesti smeti lastnega dvorišča in zaživeti kot 
ljudje dialoga in sporazumevanja. Seveda z vsemi razlikami. In prav na tej točki je in mora biti 
posebno izražena moč kulturnih ustvarjalcev in prenašalcev njene velike vloge tudi v iztekajočih 
letih dvajsetega stoletja. Kultura kulture mora izžarevati pot in smisel tistim vrednota,m zaradi 
katerih so naši največji ustvarjalni potenciali, če hočete geniji, umirali v bedi, pomanjkanju in 
zavrženosti. Spoznanje, da kulturo v najširšem in najožjem pomenu uresničujejo osebnosti, je  
zgolj kulisa, ker teh osebnosti preprosto ni, saj v zadostni meri ne. So pa mogoče ravno zaradi 
tega tu preprosti, iz v potu prekopane zemlje, rojeni ljudje, k i s svojim neumornim razdajanjem 
pletejo dostojno obleko duha kulture zase in okolico. Na njih ramenih je slonela samozavest 
naroda v trenutkih potrjevanja in obstoja. V duhovnem smislu seveda.

Ravno zaradi tega želim povdariti, da kultura ni zgolj znanost, umetnost, prosveta in še kaj 
nenaštetega, ampak in predvsem način življenja. Delo človeka - kjerkoli in kakršno že bodi, to je  
kultura. Ob zavesti, da kaže negovati visoko ustvarjalno kulturo, pa ne smemo pozabiti na 
ljubiteljstvo, k i je  plodna zemlja talentov, duha in dejanj. Zato brez pretiravanja rečemo, da je 
ljudstvo mati kulture. Brez slehernega slavospeva moramo kot ustvarjalci biti tako občani, 
svetovljani in v prvi vrsti ljudje.

♦
Običajno je, da se ob dnevu Prešernove smrti potegne črta in naredi bilanco uspehov kakor tudi 
neizvršenih del. Da namenjamo kulturi ustrezno mesto, vsaj v relativnem smislu, dokazuje 
praznovanje pesnikove smrti kot državni praznik in dela prosti dan. Želeti in upati je, dolg in 
politika države do kulture s tem le te ne postavlja na piedestal lastne iznajdljivosti. Mogoče bi se 
kazalo ob takšnem in podobnem praznovanju dotakniti institucij, pa ne, kot glas vpijočega v 
puščavi, ampak kot enakovreden subjekt družbenih potreb. Ko bomo sposobni povezati tradicijo 
s sedanjostjo, bomo smeli govoriti o vpetosti v svet kulture in ustvarjalnosti.
Na predvečer slovenskega kulturnega praznika naj bodo torej misli vedre, kljub verjetni 
drugačnosti, ki nas obdaja in kljub oviram, k i se pojavljajo na poti prezentacije narodovega 
blagra. Mar n i Prešeren sam dovolj globoko občutil vso bridkost lastnih nesreč in tegob, 
kateremu je  tako radodarno delila takšna ali drugačna družba tistega časa. Prav iz njih se je  
dvignil močnejši in ustvarjalnejši vsem navkljub. In kot tak je dosegel zvezde. Mi danes in tukaj 
po zvezdah ne segamo, lik pesnika in moža z veliko začetnico pa nas mora v trenutkih pasivne 
naveličanosti navdihovati z novim elanom in ustvarjalno energijo, če je moč njegovega spomina 
v doseganju tega spoznanja, potem ni živel zaman. Zavedal se je, da zanj ne bo vzšlo sonce v 
nove zarje. Za svoj narod je v tej veri in prepričanju umrl. Ob spoznanju takšne žrtve nam mora 
nastopiti svetlejši dan.

besede Edija Mavriča na osrednji občinski proslavi ob kulturnem prazniku

OBČINSKO 
TEKMOVANJE ZA 

CANKARJEVO 
PRIZNANJE

Vseslovensko tekmovanje v znanju iz 
maternega jezika ima že kar lepo tradicijo. 
Razdeljeno je na dve stopnji. V okviru prve 
tekmujejo učenci 7. in 8. razredov OS, v 
okviru druge stopnje pa srednješolci. Pri 
tem lahko dosežejo bronasto, srebrno in 
zlato Cankarjevo priznanje.
Že od samih začetkov se tega tekmovanja 
udeležujejo tudi sedmošolci in osmošolci z 
vseh štirih šol mozirske občine. Pred 
sklepnim, republiškim tekmovanjem 
potekajo najprej šolska, občinska in 
področna tekmovanja.
Gostitelj letošnjega občinskega tekmovanja, 
ki je bilo 9. februarja, je bila OS Ljubno. 
Udeležilo se ga je 31 učencev. Pomerili so 
se v pisanju sestavkov na temo V SVETU 
BAJK, PRAVLJIC IN PRIPOVEDK, v 
poznavanju ljudske proze ter slovenskega 
jezika s stališča jezikoslovja, besedoslovja, 
stilistike itd.

Deset najuspešnješih učencev (od teh so se 
na prvih pet mest uvrstili: URŠA ERMENC 
in PAVEL OREŠNIK iz Ljubnega, EVA 
AJNIK iz Luč, MAJA OGRADI iz 
Gornjega Grada ter NINA KRAMER iz 
Mozirja) je prejelo nagrade, prvi trije pa 
bronasta Cankarjeva priznanja.
Prvi trije z vsake šole se bodo udeležili 
področnega tekmovanja, ki bo 6. marca v 
Celju.
Vsem učencem, ki so pokazali ne le solidno 
poznavanje predpisane literature, temveč 
tudi dokajšnjo mero ustvarjalnosti v svojem 
jeziku, želimo še veliko uspehov. Prisrčna 
hvala in priznanje pa velja tudi njihovim 
mentorjem.
Nagrade za najboljše so prispevali: EPSI 
Nazarje, Savinja Papirnica Mozirje in 
Mercator-ZKZ Blagovnica Ljubno.

OBVESTILO
Samostojni koncert vokalne 

skupine AVE v nedeljo, 
28.februarja v Delavskem 
domu v Nazarjah, zaradi 
bolezni v skupini odpade.



R A Z P I S
Kot je bilo že v Savinjskih novicah objavljeno, bo junija letos izšla knjiga Stare upodobitve Zgornje Savinjske 
doline, kjer bodo natisnjene stare razglednice, (grafike, podobe, portreti...), ki so bile natisnjene do 1.1941.
Vse, ki bi imeli kakršnokoli razglednico ali fotografijo iz tega časa, vljudno prosimo, če ste jo pripravljeni proti 
honorarju odstopiti za čas priprave knjige. Takoj po izidu knjige vam razglednico seveda vrnemo. V poštev 
pridejo motivi iz naslednjih naselij: Brezje, Čreta, Dobrovlje, Dol-Suha, Grušovlje, Homec-Brdo, Juvanje, Konjski 
vrh, Krnica, Lačja vas, Lepa njiva, Meliše, Nizka, Okonina, Planina, Podolševa, Podveža, Podvolovljek, Poljane, 
Prihova, Primož, Pusto Polje, Radegunda, Raduha, Rovt, Savina, Sp.Kraše, Sp.Pobrežje, Strmec, Šentjanž, Ter, 
Trnovec, Varpolje, Volog, Zg.Pobrežje.
F o to g r a f i jo  la h k o  p o š lje te  a l i  osebno p rin e se te  n a  n a s lo v : E P S I  d .o .o . N a z a r je ,  S a v in js k a  c A .

Prevzem občinske oblasti Pustni župan s prevajalko

Otroška maškarada

Obisk v MGA Vrtanje za okoninske terme

O O



Domače zdravilstvo in zdravilci

ŠE VEDNO NEZNANKE...
K a r  š te v iln i b ra lc i o z iro m a  b ra lk e  so  se  o g la s il i  in p o ja s n ili k ašn o  n ezn an ko  iz  S tr g a r je v e g a  za p isa . Tako  
sm o  lah ko  p o ja s n il i  b e se d o  "flus", tu d i ra b o  b e se d e  "flisast", ve lik o  m n en j sm o  p ro u č ili  v  z v e z i  z  b esed o  
"pront, prunt"  in p o jm o m  "pronten" a li "jo j e  p ro n t za lila" . V sem , ki s te  p o m a g a li le p a  h va la .
S e  vedn o  p a  so  o s ta le  b e sed e : p la jb a js , z e l  sv . A p o lo n ije , p ru n g re zo v  so k , k o b eb e , s i lb e rg le t  in zen o ß e ta r , 

Piše: Aleksander Videčnik neznanke.

S e v e d a  so  lah ko  ta k o  n a p isa n e  b esed e  s la b o  p re p isa n e  iz  ro k o p isa . Z a to  b i  p a č  sk u ša li n a jti p o d o b n o  zven eče  
iz ra ze  in p o ja s n ilo  za n je .
K d o r  b o  im el p r i l ik o  o b isk a ti p r ilo žn o s tn o  ra zs ta v o  v zv e z i z  d o m a čim  zd ra v ils tvo m , ki b o  o b  ra zg o v o ru  o  d o m a čih  zd ra v ilc ih  v 
O bčin sk i kn jižn ic i, v petek, dne 26.2.1993 ob 18. uri, se  b o  lahko  p re p r ič a l, kako za h tevn o  j e  p re p iso v a n je  iz  ro k o p iso v , k i s o  s ta r i 
s to  a li v e č  le t. R a zs ta v a  b o  še  kak teden  za  tem  na o g led !
S p o što va n e  b ra lk e  in b ra lc i, s v e tu jte  kje b i še  lahko  zb r a li b e se d ila  za  za g o vo re , u roke a li p a  kark o li o  d o m a č e m  zd r a v ils tv u  v  dolin i. 
P o seb n o  za n im iv o  b i b ilo  u g o to v iti p o im en ičn o , kdo in k je so  v se  d e lo v a li d o m a č i zd ra v ilc i . Č e  k a j o  tem  v es te , b o m o  h va ležn i za  
sp o ro č ilo  na u red n iš tvo  S a vin jsk ih  n o v ic  (te l. 8 3 2 -3 6 3 ) a li p a  na te le fon  8 3 1 -6 0 9 , V idečn ik .
H va la  v  n a p re j z a  so d e lo v a n je .

A. Videčnik

L J U D J E  I N  D O G O D K I

V samostanu v Nazarjah, v katerem bivajo in pričujejo 
frančiškani že 260 let, je Dom duhovnih vaj vse od leta 1961. 
Od blizu in daleč, vsa ta leta prihajajo ljudje z namenom, da bi 
našli odgovore na vprašanja, ki jih zastavlja življenje; da bi 
vzpostavili bolj pristen in prisrčen odnos do Boga in da bi bolj 
prav znali živeti z'ljudmi. V letu Gospodovem 91/92 je bilo 
takšnih iskalcev lepega in plemenitega 482.
Mnogim pravzaprav ni jasno, kaj so duhovne vaje in kaj se od 
udeležencev pričakuje. Da bi premagali to nevednost pa tudi 
nepotreben strah pred odločitvijo za duhovne vaje, si poglejmo 
kratek opis in zdravilnost le teh za človeka.
Naš svet je vedno bolj poln napetosti, pritiskov in konfliktov. Da 
bi ljudje ubežali posledicam, to je stresu, se zatekajo v naravo, 
v gore ipd. Iščejo zunanji mir (kjer ni hrupa, dela), ki "spočije" 
ušesa, konflikte in probleme pa nosijo s seboj v svoji 
notranjosti. Važnejši od zunanjega miru pa je notranji mir (mir 
srca), ki ga človeku "krade" predvsem krivda, zgrešena 
življenska usmerjenost in življenska praznina. In prav duhovne 
vaje so zdravilo, ki omogočajo mir srca, ker dajejo življenju 
pravo smer in vrednost.
Nasplošno smo zelo zaposleni ljudje. Redkokdaj pride obdobje, 
ko ne vemo, kaj bi počeli. Tako raztreseni se pomikamo skozi 
življenje, da si niti ne vzamemo časa za razmislek, ali je katera 
izmed stvari, ki jih mislimo, govorimo ali delamo, vredna, da ji 
podarjamo dragoceni čas. Preprosto hitimo dalje s številnimi 
"moram", "moral bi", ki smo jih podedovali, ter živimo z njimi, 
kot da bi bile prav to resnične zahteve evangelija. Smo pod 
vplivom družbenih pritiskov, ki v nas povzročajo strah pred 
neuspehom in tako smo v stalnem naporu, da bi neuspeh

preprečili: z drugo besedo, da bi bili priljubljeni, hvaljeni in 
občudovani. Pritiski so podlaga glavnima sovražnikoma 
duhovnega življenja: jezi in pohlepu. To sta trpka sadova 
nepotrebne odvisnosti od mnenja ljudi o nas.
Težko je uiti zapeljivim pritiskom družbe. Stari puščavniki so 
imeli družbo za ladjo, ki je doživela brodolom in s katere mora 
vsak posameznik plavati, da bi si rešil življenje. Ti možje so bili 
prepričani, da je pasivno sprejemanje načel in vrednot družbe, 
v kateri so živeli ter popuščanje tem načelom in vrednotam - 
popolna katastrofa.
Puščavniki so ušli iz potapljajoče se ladje in plavali, da so si 
rešili svoja življenja v puščavi. Ta "puščava" - kraj rešitve so 
za nas duhovne vaje. Duhovne vaje so nekajdnevna posvetitev 
duhovnemu in verskemu poglabljanju, ki temelji na 
svetopisemskem in duhovnem izročilu krščanstva. Sestavljene 
so iz molitve, premišljevanja, duhovnega branja - zlasti 
Svetega pisma in zgledov velikih duhovnih ljudi, molka, 
duhovnega pogovora, spoznavanja sebe in čaščenje Boga. 
Njihov namen je pridobiti si nove duhovne vpoglede v življenje 
in vase ter se notranje prečistiti, navaditi se duhovno živeti v 
vsakdanjem življenju, poglobiti vero. Pri tem dobi človek tudi 
pravi občutek za vrednost življenja. Skratka, človek se z 
duhovnim poglabljanjem nauči po svetopisemskem zgledu brati 
božjo govorico v svojih vsakdanjih osebnih izkušnjah.
Često se verni ljudje izgovarjajo, da nimajo časa za duhovne 
vaje v skrbi za vsakdanje preživetje. Toda pri tem gre za 
nevero. Bog dela za nas in namesto nas, ko smo v molitvi z 
njim. Če Bogu ne verjamemo, da nam glede konkretnih nalog 
neposredno pomaga, hočemo narediti vse sami. Posledica



tega je, da notranjost kmalu postane prazna in razklana. 
Zrelost v veri je toliko večja, kolikor bolj zaupamo Bogu, nas 
obvaruje krčevite delovne napetosti in nas ohranja notranje 
mirne in vesele.
Človeško telo je čudovita posoda duševnosti in duha, ki je 
človek ne sme malikovati in se ji preveč posvečati, prav tako 
pa je ne podcenjevati in zanemarjati. Za to ravnotežje poskrbi 
notranja urejenost. Tudi na duhovnem področju pravimo, da je 
človek urejen ali pa neurejen. Notranja človekova urejenost se 
kaže v njegovem življenskem slogu, ki je človekov osebni 
način doživljanja samega sebe in zunanje resničnosti ter 
njegovo ravnanje.
Doslej so v glavnem prihajale na duhovne vaje organizirane, 
zaključene skupine, katerim se ni bilo moč priključiti. Z 
letošnjim letom pa pričenjamo z duhovno ponudbo, ki se je 
lahko udeleži vsak posameznik. Prva takšna priložnost bo od 
12.do 14.marca s pričetkom ob 18.30 uri, sklep zadnji dan s 
kosilom. Tečaj je namenjen tistim iskalcem vere, ki bi se radi 
seznanili s krščanstvom. Od udeležencev se ne zahteva 
znanje verouka. Naslov duhovnih vaj je: ABC VEROVANJA. 
Voditelj pa je frančiškan p.Hieronim Žveglič. Prijavite se na 
naslov: p.Bernard Goličnik, Samostanska pot 50, 63331 
Nazarje ali na telefon in fax (063)831-993.
Dobrodošli v našem Domu duhovnih vaj. Mirin dobro.

p. Bernard Goličnik

PA SE JE UJEL ...
Ko je že kazalo, da bodo sulci v letošnji sezoni pretentali vse 
mozirske ribiče po vrsti, sezona se namreč končuje 15. februarja, se 
je  sreča vendarle nasmehnila Dragu Cizeju iz Letuša, ki je v nedeljo, 
14. februarja ob 10. uri v Soteski pod kamnolomom potegnil na 
suho 82 centimetrov dolgega in 5 kg težkega sulca. Primerek resda 
ni bil rekorden, toda upoštevajoč nizek vodostaj in uničeno strugo 
Savinje, ga ne gre podcenjevati. Razlog za pošten zapitek je bil torej 
upravičen, čestitkam uspešnemu ribiču, ki bo prihodnje leto beležil 
okroglih dvajset let ukvarjanja s tem čudovitim konjičkom, pa se 
pridružujemo tudi v uredništvu Savinjskih novic!

Tekst: KF 
Foto: J. Ivanovič

G O R N JEG R AJČ AN KE 
S SPR EM EN LJIV IM  

U SPEH O M
13.2.93:TOPOLŠICA : GORNJI GRAD 1:3, 
igralke Gornjega Grada so v gosteh 
premagale igralke Topolšice, med tednom pa 
so gostile ekipo LIK TILIA KOČEVJE in 
izgubile z 0:3. Zadnji vikend so 
Gornjegrajčanke gostovale v Novi Gorici pri 
ekipi HIT CASINO jn izgubile z 3:0
Po nepopolnem 17.kolu je vrstni red 
naslednji:
ABES TRADE 
HIT CASINO 
CIMOS 
KRIM
AVTOHIT BLED 
LIK TILIA 
GORNJI GRAD 
TABOR
BRANIK ROGOZA MAGIC 
TOPOLŠICA

16 15 1 47:09 30
16 11 539:25 22
17 11 6 40 27 22 
17 11 6 36 28 22
16 10 6 35:23 20
17 10 7 37:28 20 
17 6 11 25:38 12 
17 4 13 18:4008 
1 63  13 16:39 06 
17 2 15 13:49 04

VINSKA GORA 
5.kolo

MEDOBČINSKA 
LIG A V 

KO ŠARKI

V.NAZARJE :RLV 55:31 
FISKULTURNIKI: PARTIZAN MOZIRJE 43:50 
VINSKA GORA:BIFE KOZLEVČAR 39:66 
ŠŠK VELENJE:KLEPARSTVO Z. 20:44 
GORNJI GRAD:RAVNE 39:38 '
6.kolo
PARTIZAN MOZIRJE:GORNJI GRAD 46:42 
FISKULTURNIKLBIFE KOZLEVČAR 42:65 
ŠŠK VELENJE :RAVNE 44:45 
RLV SPORT AS:VINSKA GORA 53:40 
V.NAZARJE:KLEPARSTVO Z. 32:26

VRSTNI RED
1 .BIFE KOZLEVČAR
2. PARTIZAN MOZIRJE
3. VRBOVEC NAZARJE
4. KLEPARSTVO Z.
5. FISKULTURNIKI
6. GORNJI GRAD 
TRAVNE
8. ŠŠK VELENJE
9. RLV VELENJE
10. VINSKA GORA

6 6 0315:196 12 
6 5  1 258:241 11 
6 4 2  228:211 10 
6 4 2  174:160 10 
6 4 2 272:272 10 
6 3 3 247:253 09 
6 2 4220:135 08 
6 1 5 218:263 07 

6 1 5 184:210 6(-1) 
6 0 6 221:282 06

Smučarski tek 
Logarska 

dolina
V nedeljo 14.marca bo v organizaciji 
podjetja Logarska dolina, RTC Golte 
in EPSI v Logarski dolini množični 
rekreativni smučarski tek za vse 
kategorije. Letošnje leto bo tek prvič 
na krožni 11 km dolgi progi po 
celotni Logarski dolini. Tekmovanje 
bo štelo tudi za rekreativce v okviru 
tekem Brazd vzdržljivosti. Start teka 
bo ob 10. uri v osrednjem delu 
Logarske doline.
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10.2.93 se je ob 14.50 zgodila prometna nezgoda na regionalni cesti Nazarje - 
Mozirje. Voznik osebnega avtomobila Jože G. (30) iz Nazarij je prehiteval v 
škarje in pri tem oplazil nasproti vozeče vozilo, ki ga je vozil Erik H. (49) iz 
Slovenj Gradca. Nastala je materialna škoda, Jože G. pa bo moral k sodniku 
za prekrške.

11.2.93 se je ob 00.55 uri zgodila prometna nezgoda vt/tozirju. Voznik Alojz K. 
(23) iz Mozirja je z osebnim avtomobilom izsiljeval prednost s Pokopališke na 
Šmihelsko cesto in trčil v osebni avto, ki ga je vozil Janez G. (32) iz Šmihela. 
Zoper Alojza K. so napisali predlog sodniku za prekrške.

12.2.93 je ob 00.50 uri voznik Kristjan G. (39) iz Raduhe na parkirišču podjetja 
Elkroj na Prihovi z avtobusom trčil v neosvetljen, nepravilno parkiran tovornjak 
voznika Pera J. (46) iz BIH. Zoper oba voznika so posredovali predlog 
sodniku za prekrške.

12.2.93 se je ob 13.15 zgodila prometna nezgoda pri trgovini Bohač v 
Nazarjah. Voznik osebnega avtomobila Damjan Š. ( 24) iz Nazarij je izsiljeval 
prednost vozniku Ivanu P. (40) iz Nazarij, ki je vozil pod vplivom alkohola. Oba 
udeleženca bosta morala na zagovor k sodniku za prekrške.

13.2.93 se je ob 22.55 na policijski postaji oglasila Marija P. (44) iz Rečice in 
povedala, da jo je okoli 21.30 ure, ko je bila v gostišču Majerhold v Šentjanžu , 
lastnica lokala Bernarda O. udarila po desni strani obraza in ji izpulila šop las. 
Slednja bo morala svoje početje razložiti sodniku za prekrške.

16.2.93 je v Lučah ob 15.25 uri poskušal napraviti samomor Dušan M.(26).
S pištolo za prašiče se je ustrelil v prsi in se hudo telesno poškodoval. 
Odpeljali so ga na zdravljenje v celjsko bolnišnico.

17.2.93 je ob 22.18 uri na policijsko postajo poklical Stane P. (51) iz Mozirja in 
povedal, da sta ga pred gostiščem TURIST napadla dva neznanca. Policisti so 
ugotovili, da se je Stane P. sprl s Petrom M. (40) iz Krope, slednji pa je hotel z 
njim obračunati. Svoj spor bosta pojasnila sodniku za prekrške.

20.2.93 so ob 17.00 uri na policijski postaji prejeli obvestilo, da je prišlo do 
požara na objektu, last Vilija M. iz Rečice. Na kraju požara, ki so ga gasilci 
uspešno pogasili, je bilo ugotovljeno, da je požar zanetila iskra iz dimnika, ki je 
padla na lesni prah. Škodo so ocenili na 300.000 SIT.

SN so pisale pred 20-imi leti
OB 8.MARCU - DNEVU ŽENA
Č eprav je  m in ilo  neka j dn i od dneva, ko sm o praznova li 
8 .m arec - Dan žena, p razn ik  s ka te rim  po izkušam o dati 
de lček p rizn a n ja  ženskam  za n jihovo  m a te rins tvo  in 
p ožrtvova lno  de lo , izko riščam o  p riliko  te r izrekam o ob 
n jihovem  p razn iku  na isk re n e jše  če s titke . Ta čestitka  naj ne 
pom eni, da sam o e nkra t le tno  bo lj po g lo b ljen o  razm iš ljam o 
o v log i in de lu  žensk , am pak naj pom en i resn ično  iskrene  
iz raze  zahva le  za vse , s č im e r s te  d o p rines le  k našim 
skupnim  in te resom .
N aloga nas vseh  je , da skoz i naše  vsakodnevno  de lo  in 
p rizad e va n ja  po izku ša m o  doseč i č im b o lj ugodne razm ere  za 
de lo  žensk. N eka te ri re zu lta ti teh  p rizad e va n j so že v idn i. V 
zadn jih  le tih  se je  za p o s lilo  p re ce jšn je  š te v ilo  žensk na 
novih in b o ljš ih  d e lo vn ih  m estih . Km alu bo v ce lo ti 
odp rav ljeno  nočno de lo  žensk. Dva o troška  vrtca  že 
de lu je ta , os ta li bodo  zg ra je n i v nas ledn jih  le tih , kar je  v 
m nogočem  odv isno  od uspešno  izvedenega  re fe rendum a za 
izg radn jo  šo l in o trošk ih  v rtcev, ki ga bom o izved li v 
p rihodn jem  m esecu . Seveda osta ja  odp rta  še v rs ta  
pom em bn ih  na log , ki jih  m oram o s skupn im i m očm i 
p rem aga ti in s tem  d o p rin e s ti k še bo ljšem u po loža ju  žensk. 
Ena izm ed ko n k re tn ih  na log, ki jo  m oram o kar na jh itre je  
raz re š iti je  v tem , da v o rgane  sam oup rav ljan ja , v 
o rgan iza c ija h  zd ru že n e g a  d e la  in d ružbeno p o litičn e  
skupnos ti d e le g ira m o  več je  š te v ilo  žensk kot do sedaj.

v

AGONIJA SOLČAVSKE 
RINKE

V Sloveniji le  nekaj časa živimo s spreobrnjeno moralo, po kateri 
za napake in nepravilnosti ni kriv tisti, ki jih počne, pač pa tisti, ki 
nanje opozarja. Temu smo prilagodili celo način izražanja, tako 
da tatvini rečemo redistribucija družbenega kapitala, lažem pa po 
novem pravimo polresnice.
V stilu takšne sprevržene morale se me je  v zadnji številki 
Savinjskih novic s  svojimi izjavami v članku Agonija solčavske 
Rinke lotil direktor gostinskega podjetja Turist Nazarje gospod 
Stane Podsedenšek. V nekaj stavkih je  natrosil toliko slaboumnih 
nesmislov in laži (sam raje uporabljam stare slovenske besede, da 
se točno ve, kaj mislim), da preprosto ne morem molčati.
Ker sem na zadnji seji občinske skupščine kritiziral katastrofalno 
slabo stanje, v katerem se nahaja solčavska Rinka in zahteval 
odgovornost za nastalo škodo, me je  g.Podsedenšek obdolžil, da si 
objekta ali nisem ogledal in "razpihujem stvari o katerih nič ne 
vem", ali pa sem v Rinko prišel z vlomom "skoz knjižnico, ki jo  
imajo Solčavani v istem objektu", pri čemer naj bi "poprej odbil 
vrata in odmaknil fliper".
Zgodba pa na nesrečo g.Podsedenška ni potekala tako 
dramatično, kot jo  je v svoji izkrivljeni domišljiji skušal podtakniti 
novinarjem in bralcem. Nobenih vlomov skozi knjižnico ni bilo, 
nobenega razbijanja vrat in odmikanja fliperjev. K meni sta 
nekega dopoldneva preprosto prišla predsednik KS Solčava g. 
Haudej Damijan in član sveta KS g. Čerček Janez in me kot 
delegata občinske skupščine zaprosila, naj skušam pomagati, da bi 
se ustavilo propadanje Rinke. Povabila sta me, naj si objekt v 
njunem spremstvu sam ogledam. Kasneje sem izvedel, da sta ključ 
dobila od lastnika bližnje trgovine Trik, ki uporablja kletne 
prostore Rinke za skladišče. Trditev direktorja Podsedenška, da 
ima edini ključ od objekta on sam, je  torej neresnična. Vstopili 
smo skozi dvoriščna vrata in imeli smo kaj videti. Najprej sem 
opazil razbito okensko steklo v pritličju, skozi katerega si lahko 
odpre pot v notranjost Rinke vsak otrok. Šipa je  razbita že od 
novembra lanskega leta in če se g. Podsedenššek res tako boji 
vlomilcev, bi kot direktor moral poskrbeti za popravilo. Tudi 
straniščna školjka ni tam, kot je to običajno v evropskih deželah, pač 
pa leži na tleh v straniščnem predprostoru. Domačini so mi 
mimogrede povedali, da je že od novembra 1992 v okvari električna 
napeljava, zaradi česar se izklaplja fit stikalo, tako da gasilci ne 
morejo uporabljati sirene, ki je  montirana na strehi Objekta. Ne bom 
opisoval vseh podrobnosti, rad bi g. Podsedenška le opozoril, da je 
npr. v prvem nadstropju v sobi št. 3 izruvana iz stene pipa skupaj z 
vodovodno cevjo, da v sosednji sobi gnije parket in omara, da je  v 
drugem nadstropju zaradi zamakanja uničen omet na hodniku ter v 
sobi št. 351, po parketu pa so se nekoč skupaj z vodo razlile tudi saje. 
Tudi trditev, da v času, ko podjetje Turist vodi gj Podsedenšek, na 
objektu ni nastala nobena škoda, je  lažna. Lansko limo je v  stranišču 
počil ventil na vodovodni napeljavi, tako da je voda tekla skozi strop v 
kuhinjo, zunaj na fasadi pa je  nastal velik madež. To lahko potrdijo vsi 
sosedje v Solčavi. Koliko podobnih primerov bo po letošnji odjugi, ko 
so zamrznjene vse pipe in cevi, lahko samo ugibamo. Kar pa se tiče 
škode, ki nastaja v času Podsedenškovega direktorovanja s tem, koje 
gostišče Rinka preprosto zaklenjeno, prepuščam sodbo bralcem.
Tudi sicer o poslovnih dosežkih direktorja Podsedenška ne gre 
izgubljati besed. Dovolj je,da pogledamo število Turistovih nočitev, ali 
pa preprosto primerjamo število kosil, ki jih  v letu dni prodajo v vseh 
Turistovih lokalih s  številom, ki jih v enem dnevu postrežejo 
gostom recimo v gostilni Štorman.

Žunter Tonč, dr. med.
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KJE JE DENAR OD 
POPLAV?

Zaradi vse pogostejših napadov name in na člane moje družine z raznimi 
očitki, podtikanji, grobimi lažmi, 'neokusnimi in žaljivimi izrazi (več v 
nadaljevanju), ponovno objavljam vse podatke o sredstvih, nakazanih za 
odpravo posledic poplave letu 1990. Podatki se nanašajo izključno le na 
tisti del sredstev, ki so bila nakazana in vodena pri občinski upravi 
Mozirje. Občane naj spomnim, da je pomoč prihajala tudi na druge 
naslove, kot npr.:
- Občinski Rdeči križ,
- Karitas,
- direktno na KS Luče in Ljubno,
- nekatera podjetja s sedežem izven občine so neposredno pomagala 
svojim delavcem,

- pomoč iz avstrijske Koroške nakazana ali dostavljena neposredno 
posameznikom,

- direktna pomoč občanov iz Slovenije našim občanom.
Za višino teh zneskov (oz. pomoči) nimam podatkov in tudi nisem 
sodeloval pri delitvi le-teh. Zato vsaj za ta del, če so bile nepravilnosti, ne 
obdolžujte mene! Poskušal pa sem takrat prevzeti koordinacijo nad 
delitvijo teh sredstev, pa se s tem niso strinjali prej omenjeni naslovniki - 
izjema je le Rdeči križ.
Skupna verificirana škoda v naši občini v poplavah v novembru 90 je 
znašala 2.264.900.000 dinarjev. Škoda je bila ugotovljena v: industriji,
obrti, kmetijstvu, gozdarstvu, prometu - občinski del, prometu - republiški 
del, komunalnem gospodarstvu, stanovanjskem gospodarstvu, pri PTT 
zvezah, elektro gospodarstvu, vodnem gospodarstvu in ostalem. Ob 
verifikaciji smo se dogovorili, katera področja "prevzame" občina in 
katera republika. Občina je  prevzela skrb nad odpravo posledic v: 
industriji, obrti, kmetijstvu, gozdarstvu, prometu - občinski del, 
komunalnem gospodarstvu, stanovanjskem gospodarstvu in ostalem. 
V republiški domeni pa promet - republiški, PTT zveze, 
elektrogospodarstvo, vodno gospodarstvo in po posebnem dogovoru 
še odprava posledic vodne ujme v Podvolovljeku ter plaz Raduha. 
Zneskovno je škoda v občinskem znašala 1.764.000.000 din, v 
republiškem pa 500.900.000 din.
PREGLED PRITOKA DENARJA
15.11.1990 9.000.000 din
22.11.1990 55.000.000 din
07.12.1990 29.000.000 din
28.12.1990 62.000.000 din
28.01.1991 65.000.000 din
19.03.1991 64.000.000 din
13.05.1991 1.000.000 din
26.06.1991 14.700.000 din
05.08.1991 9.363.310 din
12.09.1991 17.400.000 din
26.09.1991 23.200.000 din
19.11.1991 50.000.000 din
02.12.1991 123.299.690 din
17.02.1992 58.107.000 din
Skupaj torej 581.070.000 din ali preračunano v DEM po dnevnem tečaju 
marke 48.179.148 DEM. Občinski del škode preračunano v marke pa je 
znašal 252.000.000 DEM. Dobljena pomoč iz tega vira je torej znašala
19,1 %, oz. 33%, če med seboj primerjamo zneske v domači valuti.
In kam je šel ta denar? Izvršni svet je dne 12.12.1991 sprejel sklep, da se 
obračunajo po posameznih področjih naslednji končni % pokrivanja 
verificirane škode: industrija 33,2%, obrt 9,3%, kmetijstvo 18%, 
gozdarstvo 19%, občinski promet 72,5%, Komunala 58,6%, stanovanja 
10,5% ostalo 80,2%. Procenti so različni iz mnogih vzrokov - eden med 
njimi je tudi ta, da so sredstva pritekala v različnih časovnih obdobjih in 
tisti, ki je prejel npr. 100 din v cfecembru leta 90 in tisti, ki je prejel 100 
tolarjev v decembru leta 91, nista prejela enako po vrednosti, pa čeprav 
sta oba dobila po 100. Da je razlika očitna, povesta tudi % izračunan za 
pokrivanje škode.
Podrobni seznami prejemnikov odškodnin po posameznih področjih so v 
arhivu izvršnega sveta in so na vpogled vsak trenutek. Pripominjam, da 
je o delitvi teh sredstev odločal izvršni svet na predlog 5-članske finančne

komisije, ki jo je imenoval izvršni svet. Izvršni svet je podal celotno 
finančno poročilo tudi dvakrat na zasedanju občinske skupščine. 
Pripomb s strani občinskih poslancev ni bilo. Celotno poslovanje v 
zvezi s sredstvi poplav je  bilo tudi dvakrat pregledano s strani 
predstavnikov ministrstva za varstvo okolja. Med predstavniki je bil tudi 
inšpektor SDK. V zvezi s poslovanjem ni bilo vsebinskih pripomb. 
Skratka, trošenje teh sredstev je bilo in je  še nadzorovano, kar je tudi 
edino pravilno. Menim, da je  pojasnilo, kam so šla sredstva, podano, 
če pa so kljub temu še nejasnosti, so vrata moje pisarne vsakomur 
odprta. Pride naj in bo dobil na vsa argumentirano postavljena 
vprašanja tudi odgovore.
Naj mi bo dovoljeno, da pozovem vse "junake", ki mi pošiljajo anonimna 
pisma, me anonimno kličejo po telefonu ob času, ki njim odgovarja, da mi 
prinesejo dokazila o mojih krajah poplavnih sredstev, ali katerih koli 
drugih družbenih sredstev. Vsakemu posebej bom z veseljem plačal 
enak znesek, pomnožen s 1000. "Junaki", ponuja se vam enkraten 
zaslužek! Izkoristite ga! Povedal bi rad še nekaj "neznanim junakom". 
Tudi v občinski upravi in izvršnem svetu smo ljudje, ki imamo svojo 
dostojanstvo. Trdim tudi, da smo se ob in po poplavah polno angažirali, 
da smo nekateri nastopili službo že ob pol petih 1.11.1990 in smo prvič šli 
normalno z dela 10.12.1990. Med tem časom smo hodili domov le spat, 
nikoli pa pred 11. uro. zvečer, ter bili naslednji dan zopet ob 6. uri na 
delu. To se je  dogajalo vsak dan. Koliko smo bili uspešni in koliko ne, je 
stvar ocene vsakega posameznika. Vem le to, da smo (govorim smo, ker 
nisem bil sam, bilo nas je več -skupina pri občinski upravi in izvršnem 
svetu, skupine v podjetjih, skupine na terenu itd. - nekdo pa je to le moral 
koordinirati - če me spomin ne vara, sem bil to jaz) uspeli v roku 1 
meseca usposobiti celotno poplavljeno industrijo in obrt, brezdomcem 
(odnešene hiše) začasno (tudi s pomočjo občanov) rešiti njihovo 
stanovanjsko stisko, začasno usposobili ceste, poti, mostove, brvi, 
gozdne ceste, vodovode. Preveč je vsega, da bi vse podrobno našteval. 
Danes ocenjujemo, da je škoda v občinski pristojnosti sanirana vsaj 80%, 
medtem, ko je republiški del saniran le do tretjine. Pri vsem tem delu so 
se prav gotovo naredile tudi napake. Vzroki so različni: ali zaradi 
netočnih informacij ali spretnega prikazovanja napačnih podatkov 
posameznih oškodovancev ali zaradi pojava poplavnih dobičkarjev, ali 
pohlepnežev itd. Napake smo tudi odpravljali, vendar pod pogojem, če 
smo bili nanje pravočasno opozorjeni. Pogostokrat pa se je  samo 
govorilo, ko pa je bilo treba povedati argumente, pa le-teh ni bilo. Zase 
vem, da sem k izvrševanju te naloge, ki ni bila lahka in marsikateri 
občan mozirske občine, če bi bil na mojem mestu, tudi klonil, pristopil 
odgovorno, s poštenimi nameni, s posluhom za vse kategorije 
oškodovancev in z željo strašne posledice čimprej odpraviti.
Za zahvalo pa sedaj dobivam anonimna pisma. Navedel bom vsebino 
enega izmed njih. Navajam: "Prašeč umazani, v blatu se plazeča golazen. 
Pokradli ste denar, ki je bil namenjen za poplavljena območja ... gangsterji, 
barabe... kriminalci... pljunem vam v obraz" in podobni izrazi. Priznam, da 
sem ob prebiranju takih pisem žalosten - ne jezen, tolažim pa se z 
dejstvom, da takih besed ne izrekajo tisti, ki so v poplavah resnično pretrpeli 
vso gorje, ki ga je nesreča prinesla, temveč tisti, ki so se hoteli na račun 
nesreče drugega okoristiti. Nekaterim sem to tudi osebno preprečil. Vesel 
pa sem, da navkljub vsem težavam, s katerimi sem se srečeval v zadnjih 
letih (poplave 90, vojna, suša, zopet poplave 92, propadanje podjetij, da 
omenim le najtežje), lahko grem iz službe z dvignjeno glavo. Prav tako 
lahko tudi vsakemu občanu mozirske občine brez sramu pogledam v oči!
In čisto na koncu. Gospodu Mirku Zamerniku iz Podvolovljeka sem osebno 
rekel, da naj mi prinese kopijo prenosnega naloga za tistih 30 milijonov, ki 
naj bi bila nakazana na občino za cesto v Podvolovljek. Za ta denar jaz ne 
vem, čeprav se govori, da sem ga usmeril drugam. Do danes tega še g. 
Zamernik še ni storil, zato ga pozivam, naj to stori čimprej. Namreč ta denar, 
če resnično obstoja, bomo takoj nakazali na KS Luče, namensko za cesto v 
Podvolovljek. Obenem bi ga tudi prosil, da mi prinese listino, iz katere bo 
tudi nedvoumno razvidno, da sem tretjinski lastnik podjetja Turist. Rad bi 
namreč zadevo s Turistom uredil, njemu pa bom izplačal 40% provizijo. 
Bralec bo prav gotovo opazil visoko provizijo. To pa dajem zato, da bo lahko 
gospod Zamernik polovico provizije odstopil svojemu svetovalcu, 
gospodu Krefl Ivanu, dipl. ing. str. iz Nazarij. Ta mu je namreč po izjavi 
gospoda Zamernika na uradnem mestu pridobil "verodostojne" 
informacije, ki so mu služile za sprožitev akcije razčiščevanja, kje je 
poplavni denar.

PREDSEDNIK
Izvršnega sveta SO Mozirje, A lfred BOŽIČ, mgr. oec.
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OBVESTILO BRALCEM
P re d  izidom  4. štev ilke  se  j e  v 

u redn ištvu  n abra lo  k a r  p re c e j vaših  
p ise m , ka ter ih  p a  vseh  n aen kra t 

za ra d i p ro s to rsk e  s tiske  ža l ne  
m o rem o  ob javiti. Iz  tega  razlo g a  vas 
p ro s im o  za  razu m evan je , vsa p ism a  

p a  bom o o b ja v ili v n a jkra jšem  
m o žn em  času.

V gradu Vrbovec Nazarje
VABI K NAKUPU
dekliških in fantovskih maturantskih 
oblek ter ostale konfekcije po ugodnih 
cenah in pogojih plačila.

Adriatic
Zavarovalna družba d.d.Koper 
POSLOVNA ENOTA CELJE 
Agencija Agneza
Velenje-Mozirje
Zavarovalna družba ADRIATIC, vam nudi v letu 
1993 sklenitev vseh vrst zavarovanj pod 
najugodnejšimi pogoji.
Če se odločite za sklenitev PAKETA zavarovanj, 
vam poleg vseh ostalih popustov nudimo še 
dodatnih 15% popusta.

Nudimo, vam DRUŽINSKI PAKET, OBTRNIŠKI - 
PODJETNIŠKI PAKET IN KMETIJSKI PAKET.

POSEBNA UGODNOST ZA KMETOVALCE.

Izbirate lahko med posameznimi zavarovanji, ali 
pa se odločite za sklenitev mini, oziroma maksi 
paketa. Premijska stopnja za zavarovanje živine 
ostane tudi letos nespremenjena samo 4.5%, na 
premijo pa vam nudimo še vse ostale popuste. 
Zavarovanje vključuje tudi stroške zdravljenja.

Obiščite nas v naši pisarni v Mozirju v TVD 
Partizan - nasproti Ljubljanjske banke.

DELOVNI ČAS:
Ponedeljek in petek od 9.00 do 12.00 ure 
Sreda od 9.00 do 16.00 ure
Pokličete nas lahko tudi po telefonu na št. 832-720.

IZVEN DELOVNEGA ČASA PA SE OBRNITE 
NA NAŠE POOBLAŠČENE ZASTOPNIKE:

LEKŠE JERNEJ, Mozirje, 831-080,
BITENC HERMINA, Rečica 832-374,
MATJAŽ ŠTEFAN, Ljubno 841-220,
MAJCEN MARJETA,Ljubno 841-331,
PETRIN MATIJA, Mozirje 831-627,
LONČAR RENATA, Ljubno 841-331,
KRAJNC ERIKA, Bočna 831-631,
MAJCEN DANIJEL; Ljubno 841-331
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Kinološko društvo 
Mozirje

Pripravlja tečaj za vodnike in pse za A in B 
izpit. Tečaj se začne 7. marca ob 10. uri na 
vežbališču v Varpoljah. Podrobnejše 
informacije nudi Zdenko Purnat Gornji 
Grad, tel.: 842-119.

ZAHVALA
Ob nenadni smrti drage mame in 

stare mame

ROZALIJE 
FEDERNSBERG 

iz LJUBIJE

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam kakorkoli priskočili 
na pomoč, izrazili sožalje in j i  izkazali zadnjo čast. Hvala 

vsem sorodnikom, sosedom, znancem in prijateljem, ki ste jo  
v tako velikem številu pospremili na zadnjo pot. Hvala 
mozirskemu gospodu kaplanu za opravljen pogreb, 

govorniku za poslovilne besede, praporščakom, gasilcem iz 
Paške vasi in šmarskemu organistu in pevcem za odpete 

žalostinke.
ŽALUJOČI VSI NJENI

Trud, delo in trpljenje,to bilo njegovo 
je  življenje

V SPOMIN
Mineva boleče leto, kar nas je v 

85. letu starosti zapustil naš dragi 
mož, ata in stari ata

JOŽE VRTAČNIK 
iz Nove Štifte

Za vedno boš ostal del našega življenja in spomin nate bo 
ostal vedno živ.

Hvala vsem, ki obiskujete njegov grob, prižigate sveče in se 
ga z dobro 

mislijo spominjate.
VSI NJEGOVI

Glej, danes tu smo kjer se mirno spi 
in kjer objem cvetov tvoj križ prepleta, 

ni klesal zlatih črk udarec dleta, 
zbledel napis o tebi govori.

V SPOMIN
16. februarja je minilo leto dni, odkar 
nas je za vedno zapustil naš dragi 

mož, ata in stari ata

JOŽE PRESEČNIK 
iz Brezja pri Mozirju

Svojim najbližjim si ustvaril praznino, ki se je ne da zapolniti. 
Ostaja nam le spomin.

Hvala vsem, ki se ustavljate ob njegovem grobu ter se ga 
spominjate.

ŽENA IN SINOVA Z DRUŽINAMA

Samo tisti zaslužijo spomenik, 
ki ga v resnici ne potrebujejo, 

kajti postavili so s i ga v 
spominu ljudi.

(William Hazlett)

V SPOMIN
26. februarja mineva leto dni od smrti našega dragega moža 

in očka

IVANA MAROVTA 
iz Ljubnega

Hvala vsem, ki se ga spominjate!

VSI NJEGOVI
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IME IN PRIIMEK: 
NASLOV:

VODORAVNO:
1.pripadnik katoliške cerkve; 8.naselje pri Mozirju; 15.cerkveno izobčenje; 16,pripadnik elitnih turških vojaških 
oddelkov v srednjem veku; 17.nacija; 18.surovina za zamaške; 20.pritrdilnica; 21 .ime boga sonca v starem 
Egiptu; 22.preizkus; 23.ime ubitega švedskega politika Palmeja; 25.loščilo; 26.oprijeto oblačilo; 27.vrsta sadja;
28, jadranski otok; 29.ime napovedovalke Gladek; 30.prednost, prvenstvo; 31 .primitivno orožje; 32.del Gornjega 
Grada; 33.nravnost; 35.ime bivše švicarske smučarke Hess; 36,Thomas Muster; 38.vrsta alkoholne pijače; 
39.osamitev; 40.švedsko zimskošportno središče; 41.največja hrvaška luka; 42.vrsta enoceličarja; 
43.sarajevska tovarna; 44.Ciril Ribičič; 45.največja celina; 46.družina izdelovalcev godal iz Cremone; 47.vrsta 
metulja; 50.kemijski element (No); 52. morska riba; 53.pokrajina na jugovzhodu Balkanskega polotoka. 
NAVPIČNO:
1.prekopi; 2.mineral titanovega dioksida; 3.igra s kartami; 4.ime pesnika Župančiča; 5.zmrznjena voda; 6.Ivan 
Minatti; 7.domislek; 8.ime politika Sirca; 9,skupina ptic: 10.reka v zahodni Bosni; 11.bismut; 12.iztok Čop; 
13,reka v Liki na Hrvaškem; 14.predsednik PLO (Jaser); 19.predel pod Raduho; 22.oseba, ki sodeluje pri 
sklenitvi zakonske zveze; 23.lepo vedenje; 24.glavno mesto Peruja; 26.klada za sekanje; 27.tatinska ptica;
29. dolgorepa papiga; 30.naraščanje morske gladine; 31.kratek suknjič; 32.tip nekdanjih vzhodnonemških 
avtomobilov; 33.bivši filipinski predsednik (Ferdinand); 34.sloVenski slikar (Nikolaj); 35.krajša razprava; 
36.umetno dobljen radioaktivni izotop vodika; 37.odrešenik; 39.izobraženost; 40.letopis; 42.politično zatočišče; 
43.minister za promet in zveze (Igor); 45.dalmatinsko žensko ime; 46.grobo orientalsko sukno; 48.sto kvadratnih 
metrov; 49.Theodore Dreiser; 51 .oranje. *

OBVESTILO REŠEVALCEM:
Rešitev križanke iz 3. številke: Vodoravno: Rečičan, Rapallo, Arabija, Minden, kipar, Zilja, Ta, «ter, barka, prag, 
tek, terme, Prule, Am, Ajaja, orator, Stare, ploha, Nataša, kreda, IT, obara, preše, Kra, Bari, stena, krep, ID, 
epika, Irene, Laponec, nogomet, enklava, tromeja.
Med pravočasno prispelimi pravilnimi rešitvami smo izžrebali naslednje dobitnike:
1. nag rada (blago po izbiri v vrednosti 3.500 SIT): Breda Matko, Tominškova 2, Nazarje;
2. nagrada (blago po izbiri v vrednosti 2.500 SIT): Stanko Orosel, Zadrečka c. 9, Nazarje;
3. nagrada (blago po izbiri v vrednosti 1.500 SIT): Marija Goričan, Zadrečka c. 17, Nazarje.
Nagrade prevzamejo dobitniki osebno v trgovini N ADLUČNIK v Radmirju. Čestitamo!
Križanko s kuponom iz 4. številke vložite v kuverto in jo do ponedeljka, 8. marca 1993 pošljite na naslov: EPSI 
d.o.o. Savinjska c. 4, Nazarje s pripisom "Nagradna križanka". Med pravočasno prispelimi pravilnimi rešitvami 
bomo izžrebali tri nagrade, ki jih je prispevala trgovina CENTER iz Mozirja:
1. nagrada: blago po izbiri v vrednosti 3.500 SIT,
2. nagrada: blago po izbiri v vrednosti 2.500 SIT,
3. nagrada: blago po izbiri v vrednosti 1.500 SIT.

KISLO ZELJE
. . . .  n a d a l j e v a n j e  i z  p r e j š n j e  š t e v i l k e

Gospa si je grizla ustnice. Čez čas 
je rekla: "Franca, lepo ruto ti bom 
kupila, če boš molčala o temle. Kot 
si sama rekla, v dno ne more biti 
zasmrajeno, zato ga odvzemi škaf 
ali dva in ga zakoplji v gnoj. Odslej 
bomo zamenjali. Ti do tega zelja, ko 
ga boš nekaj vstran vzela, ne boš 
imela odpora, drugim pa ne boš 
povedala. - Saj boš molčala?"
"Kaj pa mislite! Nihče ne bo ničesar 
zvedel. Samo to vam povem, da 
bom mačka ugonobila. Prej ali slej!" 
je z ihto pribila.
Gospa je odobravajoče prikimala in 
šli sta iz kleti. Gospa naprej, Franca 
pa se je zadaj zadovoljno muzala.
Ko je o tem pripovedovala Marku, 
se je ta za hipec zamislil, nato pa se 
s plosko dlanjo udaril po čelu in 
dejal: "Ne, ne, Franca, maček mora 
ostati živ tako dolgo, da bo tudi 
mast "okužil". Ko ji bo dal svoj 
"pečat", ne bomo imeli samo 
boljšega zelja, tudi bolje zabeljeno 
bo. Boš videla, da se bomo črnega 
mačka hvaležno spominjali."
"Gospa že ne."
"Gospa res ne, molčala pa bo, 
kakor naj molčiš ti. Saj veš, da njen 
mož vedno nasprotuje, ker jemo ob 
dveh mizah."
"Veš Marko, da sem jaz proti vsaki 
goljufiji, toda gledano s tvoje srtrani 
imaš prav. Dekle in hlapci ter drugi 
najeti delavci vstajamo s svitom in 
pozno zvečer legamo spat, ko se 
gospoda zabava ali pa spančka." 
"Zato pa tisiti kos tvoje vesti, ki te 
peče, kar meni prepusti! Ko boš 
stara in onemogla nihče ne bo 
rekel, da si zgarana in revna zato, 
ker si v mladosti garala. Morda še 
glave ne boš imela kam položiti. - 
Tako je z nami, reveži."
Franca je nemo prikimala.

s e  n a d a l j u j e . . . .



I O ljubljanska banka
Splošna banka Velenje d.d. 
Velenje

Spoštovani varčevalci!

Imate morda za kratek čas prosta tolarska sredstva, pa ne veste 
kako bi jim ohranili realno vrednost?

Ljubljanska banka Splošna banka Velenje d.d. vam ponuja 
rešitev oziroma vam predlaga, da se odločite za 
NENAMENSKO KRATKOROČNO VEZAVO SREDSTEV pod
naslednjimi pogoji:

- doba vezave: najmanj 10 dni, največ 30 dni
- minimalni znesek vezave: 30.000,00 SIT
- sredstva se obrestujejo v višini 75% veljavne mesečne 

revalorizacijske stopnje
- po poteku roka vezave vezave lahko takoj dvignete 

glavnico s pripisanimi obrestmi.

Da se boste lažje odločili za to obliko varčevanja, vam v 
nadaljevanju posredujemo primer vezave za 10 dni in ustrezen 
izračun obresti:

- glavnica 100.000,00 SIT 
doba vezave 10 dni 
obresti 984,10 SIT

Vse podrobnejše informacije o tej obliki vezave 
tolarskih sredstev dobite v vaši enoti banke.

G R A D I N d.o.o. G r a d b e n i š t v o
= O S T E R V U H
-------- Tel./fax: 063/882 - 797

•v

Šoštanj

S S T R O K O V N O  U S P O S O B L J E N I M I  
DELAVCI IN KVALITETNIMI GRADBENIMI 
STO RITV A M I SE PRIPO RO ČA M O  ZA 
NAROČILA NA VAŠIH NOVOGRADNJAH, 
ADAPTACIJSKIH IN VZDRŽEVALNIH 
DELIH.

Trgovina BOHAČ 
Nazarje
Tel. 832 - 545

vam nudi:

Krmilo za nesnice NSK 1 kg 39,00 SIT
Pralni prašek Ariel 3 kg 990,00 SIT
Pampers plenice zavoj 1.590,00 SIT
Olje Zvezda 1 I 122,00 SIT
Sladkor 1 kg 61,60 SIT
Radenska 1 I 42,70 SIT
Vino Jeruzalem 1 I 179,00 SIT
Humovit 10 I 183,00 SIT
Sirup sadni 1 I 199,00 SIT
Čokolešnik 200 g 129,00 SIT
Pralni prašek Lind 3 kg 490,00 SIT
Pivo zaboj 1.050,00 SIT
Vodka T rojka 1 I 390,00 SIT
Kava Alvorada 1 kg 540,00 SIT

Za nakup se priporočamo !

SS B8888 J88888 888888 S888K B8888 388888 888888 $8888 S8888 38888S 888888

MORANA
POGREBNE STORITVE STEBLOVNIK

Verjetno ste že slišali za nas, če pa še niste, vas obveščamo, 
da vam nudimo vse usluge in vso pogrebno opremo v primeru, 
ko v vaši družini, pri sosedih, znancih in prijateljih kdo umre. 
Samo pokličite nas ali pa se osebno oglasite pri nas, mi vam 
uredimo vse, kar je  potrebno.

NOVOST, KI VAS BO VERJETNO ZANIMALA, PA JE, 
DA OD RAČUNA POGREBNIH STROŠKOV TAKOJ 
ODŠTEJEMO ZNESEK POGREBNINE V TRENUTNI 
VIŠINI 25.600 SIT. PLAČATE TOREJ SAMO 
RAZLIKO, ČE NASTANE.

Če nas potrebujete, nas lahko pokličete ali 
obiščete ob vsakem času.

Naše telefonske številke so:
721-667,721-043,721-395.

POGREBNE STORITVE STEBLOVNIK, 
Parižlje 11/c, 63314 BRASLOVČE



Celje - skladišče
D-Per

M A L  7 /1993

ZDRAVSTVENA POSTAJA MOZIRJE
Dežurna služba je vsak dan od 20. ure zvečer do 6. ure zjutraj. V 
soboto in nedeljo je ves dan od 7. ure (sobota) do 7. ure 
(ponedeljek) v zdravstveni postaji Mozirje. Možni so tudi zdravniški 
nasveti po telefonu 831-421 tudi v času dežurstva.

VETERINARSKO DEŽURSTVO
22.02. do 28.02. KRALJ CIRIL, dr. vet. med. Ljubno, tel. 841-410
1.03. do 07.03. LEŠNIK MARJAN, dr. vet. med. Ljubija, tel. 831-219
8.3. do 14.3. ZAGOŽAN DRAGO, dr. vet. med. Ljubno, tel. 841-769

VETERINARSKA POSTAJA MOZIRJE, TEL. 831-017,831-418

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE
Nadzomištvo Nazarje
22.02. do 28.02. LEVER PETER, Paška vas, tel. 885-150
01.03. do 07.03. JERAJ FRANC, Prihova, tel. 831-910
08.03. do 14.03. TRATNIK FRANC, Pusto Polje, tel. 831-263 
Stranke obveščamo, da naj v primeru, če se dežurni ne javi doma, 
po15. uri pokličejo na telefon 441-241, v  rednem delovnem času pa 
831-910 ali 25-841.

MATIČNA KRONIKA ZA MESEC JANUAR 1993
ROJSTVA: Rodili so se 4 dečki in 1 deklica 
POROKE:
1. Špende Marjan, 1969, Prihova 28 in Jenišek Janja, 1971, Prihova 
28; 2. Štuklek Dejan, 1968, Prekorje 6 a in Nikolič Gordana, 1968, 
Podgorje 50; 3.Žunter Robert, 1967, Mozirje, Praprotnikova ulica 23 
in Fludernik Monika, 1970, Mozirje, Praprotnikova ulica 23; 4.Metulj 
Ivan, 1965, Konjski vrh 3 in Podrižnik Metka, 1970, Lačja vas 21; 5. 
Ernst Boštjan, 1966, Velenje, Kardeljev trg 1 in Štefan Polonca, 
1971, Velenje, Kardeljev trg 1; 6. Veninšek Janez, 1967, Rečica ob 
Savinji 86 in Krebs Martina, 1970, Luče 105; 7. Ganič Niko, 1970, 
Šimici, BIH in Trnovšek Klavdija, 1969, Lačja vas 15.
SMRTI:
1. Breznik Hedvika, 1924, Luče 114; 2. Mlačnik Frančiška, 1914, 
Podveža 30; 3. Voler Frančišek, 1922, Raduha 20; 4. Kolenc Anton, 
1934, Okonina 10; 5. Naglič Janez, 1911, Juvanje 16; 6. Verbuč 
Marija, 1934, Sp. Rečica 33; 7. Rozenstein Stanko, 1920, Rečica ob 
Savinji 94; 8. Slapnik Jožefa, 1908, Šentjanž 48; 9. Marovt Franc, 
1926, Poljane 8; 10. Korošec Ema, 1910, Rečica ob Savinji 96; 11. 
Dobrovc Jožef, 1902, Žlabor 8; 12. Švab Gabrijela, 1931, Nazarje, 
Zadrečka cesta 21; 13. Hribernik Jožefa, 1926, Varpolje 11; 14. 
Tajnšek Jožef, 1912, Gornji grad, Novo naselje 9; 15. Miklavžič 
Frančiška, 1929, Mozirje, Aškerčeva ulica 18.

SINDIKALNA PRAVNA POMOČ
je na razpolago članom ZSSS vsako sredo od 15.00 do 16.30 ure v 
prostorih Delavskega doma v Nazarjah. Odvetnik; g. Miran Jeromel.

SPORED FILMOV

KINO LJUBNO OB SAVINJI
06. in 07.03. GORILE V MEGLI - ameriški film - avanturistični

KINO "JELKA" NAZARJE
27. in 28.02. OSUMLJENI - ameriški film - kriminalka
06. in 07.03. SAM DOMA - ameriški film - komedija

KINO "DOM" MOZIRJE
27. in 28.02. MESEČNIKI - ameriški film -  fantastični
06. in 07.03. GLADIATOR - ameriški film - športna drama

Zidar - fasader prevzame vs 
zidarska dela. Tel.: 842-192. IIWilli IIIIIUlili

* 5000001034,4
Prodam
831-198.

spalnico. Te CO BISS s

Prodam novo satelitsko
anteno in jo strokovno
zmontiram. Garancija 1. leto. 
Tel. 831-463.

Motorno žago Huskvarna 650 
prodam. Tel.: 844-479.

Ugodno prodam zmrzovalno 
omaro. Tel.: 832-378.

Prodam - kravo - sivko - brejo. 
Tel. 831-340.

*

Trgovina "Zagožen" šivalni 
stroji, plinske naprave, gasilni 
aparati. Servis. Tel.: 831-109.

Slovenski zakonski par 
prevzame planinski dom. 
Ponudbe dostavite v 
uredništvo Savinjskih novic.

ETOS d.o.o., 831-042;
Pripravi vse dokumente za 
registracijo podjetja.

ETOS d.o.o., 831-042; Vodi 
poslovne knjige, obračunava 
plače, PD...

*

ETOS d.o.o., 831-042; V 
marcu še 5 prostih mest za
začetni računalniški tečaj.

*

Pečem pecivo - breskvice za 
izredne priložnosti po 
naročilu. Tel.: 831-258.

Ugodno prodam omaro - 
kredenco - bor. Tel.: 831-262.

Prodam zemljišče v Logarski 
dolini 2,5 ha. Tel.: 0602 
38-169.

Računalniški servis vodi 
poslovne knjige za podjetja in 
obrtnike. Tel.: 844-341.

V okolici Mozirja se je  izgubil 
pes, pasme škotski ovčar. 
Tel.:831-698, Hudolin.

Davčno napoved, zaključni 
račun, napoved za odmero 
dohodnine - ugodno. Tel.: 
844-341.

Suzuki vitaro JLX I. 91 in 
traktorski viličar IHT I. 91. 
Ugodno prodam. Tel.: 
844-053.

Prodam spalnico in trajno žarečo 
peč. Cena ugodna, Tel: 831 962 od 
6.-14.h

Prodaja in dostava premoga 
Ivan in Ana Pečnik Nazarje 
Tel: 831-567, 
dostavimo - plačate.

V Mozirju oddam klet primemo 
za sadje in pijačo. Tel.:
832-240; 061 317-836.

*

Deo kristalni kamen - za 
osebno nego, lahko dobite pri 
urarstvu Šerbela - Rupnik, tel. 
841-084.

*

Prodam peč EMO central - 23 
V, rabljeno, poceni! Tel.: 
831-388.

Jolly barvice in glina - za male 
in velite umetnike !
Urarstvo Šerbela -  Rupnik, 
Ljubno, tel.: 841-084.

Pečem pecivo - breskvice za 
izredne priložnosti po naročilu. 
Tel.:831-258.

Prodam City bike, kupim atari
igrice-(160). Tel.: 831-146.

*

Psičko nemški ovčar, staro 16 
tednov, prodam. Tel.: 
831-194.

Ubogljivega psa čuvaja 
starega 10 mesecev podarim. 
Tel.:831-527.

*

Škodo 110 v  voznem stanju, 
ohranjen, oprema, cena 420 DEM, 
(063) 831- 321, 831-931 - Umek 
Darinka.

+

V Nazarju vzamem v najem 
garažo, telefon: 832-398.

Na področju Nazarje, 
Pobrežje sklepam
zavarovanja ADRIATIC, 
Lončar Renata Ljubno, Tel.: 
841-331.

*

Od Okonine do Logarske 
sklepam zavarovanja
ADRIATIC, Majcen Greta, 
Ljubno, Tel.: 841-331.

Prodam gozd v Ljubnem 22 
arov in 91 m2. Tel.: 062 
32-387.

*

Prodam Toyoto Corollo DX 
1300, letnik 1987. Tel: 831 
607.

*

Prodam Mazdo 323 sedan, 
1990, 78 000 km za 15.500 
DEM. Informacije v

EPSI
POGLED ZA OBZORJE
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